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Divan Kurulu Toplantı Tutanağı 

Divan Kurulunun 18 Şubat 2025 Çarşamba günü saat 13.30’da Ali Sami Yen Spor Kompleksi 

RAMS Park Özhan Canaydın Konferans Salonu’nda yaptığı toplantının tutanağıdır. 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Değerli hazirun, toplantımıza başlamadan önce, lütfen telefonlarımızı sessize alalım. Saygıdeğer 

katılımcılar, konferans salonumuzun giriş kapısındaki kayıtlara göre, 13.28 itibariyle 

oturumumuzda 100 divan üyemiz ve bilgi mahiyetinde 10 değerli kulüp üyemiz bulunmaktadır. 

Açılış nisabımız mevcuttur, toplantıyı açıyorum, müsaadenizle kürsüye geçiyorum. 

Değerli Divan Kurulu üyelerimiz, bizleri Galatasaray dijital platformlarından takip eden 

üyelerimiz, değerli basın emekçileri, Galatasaray’ımızın sarı kırmızı renklerine gönül vermiş, 

hayatlarını armaya adamış, kıymetli taraftarlarımız, Cumhuriyetimizin Kurucusu, Ebedi 

Başkomutan Gazi Mustafa Kemal Atatürk, vatan uğruna yaşamlarını yitirmiş, kahraman 

şehitlerimiz, Kulübümüzün kurucusu 1 numaralı üyesi, Ali Sami Yen ve arkadaşları ile geçen 

toplantımızdan bu yana ebediyete intikal etmiş üyelerimiz için sizleri saygı duruşuna davet 

ediyorum. Vefat listesini yerimize oturduktan sonra okuyacağım. (Saygı duruşu yapıldı.) 

Buyurun oturabilirsiniz. Ruhları şad olsun, hepsine Allah’tan rahmet diliyoruz, müsaadenizle 

yerime geçiyorum.  

Geçtiğimiz 1 aylık süre içindeki kayıplarımızı okumak istiyorum. Divan Kurulu üyelerimizden, 

3533 Ahmet Velibeşe, 3684 Sahir Kalaycıoğlu, 4227 Gültekin Kadirbeyoğlu, 7522 Davit Hullu, 

10289 kürek branşındaki ilk kadın milli sporcumuz Nilgün Mumcuoğlu, 11260 Ercan Çetinsoy. 

Kulüp üyelerimizden emekli büyükelçi, duayen diplomat, Türk Dışişlerine üstün hizmetlerde 

bulunmuş, kulüp üyemiz 8776 Tansuğ Bleda. 15015 Okan Fenercioğlu, 19949 Timuçin Arı vefat 

etmişlerdir. Çok acı kayıplar. Ruhları şad olsun, hepsine Allah’tan rahmet, yakınlarına, 

camiamıza Allah’tan rahmet diliyoruz. 

Saygıdeğer hazirun, Divan Kurulu üyelerimizden Efsane Başkanlarımızdan Ali Tanrıyar, Spor 

Ali’nin oğlu, Divan üyemiz Mustafa Tanrıyar Amerika’da bir ciddi bir sağlık problemi oldu ama 

şu anda iyi, kendisinin sizin dualarınıza ihtiyacı var. Telefonla aramayın, çünkü hem yurt dışında, 

hem kendisi ulaşamadığı için, kızı Sibel Tanrıyar üyemiz üzerinden irtibat kuruyoruz, sizler adına. 

Değerli hazirun, vaktimizi ekonomik kullanmak bakımından, şimdi gündemimize geçiyoruz. 

Gündemi Divan Kurulu Yazman üyemiz Sayın Nilüfer Sanvar okuyacak, buyurun. 

 

Divan Kurulu Yazmanı Nilüfer Sanvar 

11 Şubat 2025, gündem: 

1. Ocak ayına ait toplantı tutanağının takdimi ve oya sunulması. 

2. Divan başkanlığına gelen evrakın okunması.  

3. Kulüp Yönetim Kurulunun güncel gelişmeler ve önümüzdeki dönem çalışmalarıyla ilgili 

bilgi sunuşu.  

4. Kulübümüzü ilgilendiren önemli ve güncel konular hakkında katılımcılara söz verilmesi. 

5. Kapanış 
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Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Teşekkürler. Şimdi okunan gündemi oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiştir. 

Gündemin 1’inci maddesiyle devam ediyoruz. 2025 yılının ilk toplantısı olan Ocak ayına ait 

toplantı tutanağının takdimi ve oya sunulması. 

Değerli hazirun, ses kaydı çözümlenerek, kontrol edilip, gsdivan.com Divan Kurulu internet 

sitemize yüklenmiş olup, çözümlendiği ve siteye yüklendiği şekliyle, Ocak ayı toplantı tutanağını 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. 

Ayrıca, 54 sayfalık tutanak, bir kopyası da divan masamızda bulunmaktadır.  

Değerli hazirun, şimdi bu tutanağı oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Arkayı 

göremiyorum ama oybirliği ile kabul edilmiştir. Gündemin 2’nci maddesi Divan Başkanlığına 

gelen evrakın okunması. Şunda anda gelen bir evrak yok. O yüzden bu maddeyi geçiyoruz. 

Şimdi gündemin 3’üncü maddesini icra etmek üzere, Kulüp Yönetim Kurulunun güncel 

gelişmeler ve önümüzdeki dönem çalışmalarıyla ilgili bilgi sunuşu yer alıyor. Bu konuda 

sözümüzü saygıdeğer Başkanım, (Başkanım usul hakkında konuşmak istiyorum.)  

Sayın Yönetim Kurulunu bekleteceğiz, buyurun, malumunuz tüzüğümüz gereği, usul hakkındaki 

konuşmalar önceliklidir.  

 

Ayhan Özmızrak  

Değerli Galatasaraylılar hepinizi saygıyla selamlarım, Sayın Başkanıma da tekrar geçmiş olsun 

diyorum. Aramızda görmekten, sağlıklı bir şekilde, sonsuz memnuniyetimi iletiyorum. Dursun 

Ağabeyimiz, Dursun Başkanımız, tekrar geçmiş olsun. 

Bizim şiarımız neydi? Fikri hür, vicdanı hür, irfanı hür. Bunu bir şöyle bir şuraya koyalım. Geçen 

ayki divanda bir üye bu kürsüden zaten medyaya yansımış olan bir konuyu gündeme getirdi ve 

o konuda yönetimin dikkatli ve hassas davranması gerektiğini gayet nazik bir şekilde ifade etti. 

Sonra konuşmasından sonra su almak, kahve almak için dışarıya çıktı ve bir Yönetim Kurulu üyesi 

tarafından sesli tacize uğradı ve söylenen ifade bir başka kara listeyi deklare eder şekilde, senin 

Hayri Kozak’tan ne farkın var, sen Hayri Kozak’tan da betersin diye üstüne yüründü. 

Şimdi fikri hür, vicdani hür, irfanı hür, diğer taraftan bu seneki mottomuz, sevgi ortamı, sevgiyi 

geçtim, asgari saygıyı yapalım. Bu konuda şu ana kadar bekledim ki, belki Divan Başkanı, Divan 

heyetine sahip çıkarak bir şey söyler diye ama o da söylemedi, ben güçlü bir özür olmadan bu 

Divanın devam etmesini de uygun bulmuyorum, saygılarımla. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Saygıdeğer hazirun, bu bahsedilen, bu bahsedilen olay, divan toplantısı içinde gerçekleşmiş 

olsaydı, ben kendim bizzat müdahale ederdim, sonradan olmuşsa da tatsız bir olay olduğunu 

düşünüyorum. Ama muhatabı ben olmadığım için ama tabii ki Divan üyelerinin hakkını, 

hukukunu savunmak da Başkan, Divan Başkanlık Heyetinin görevleri arasındadır. Bizle alakası 

yoktur şeklinde bir eksküzde bulunmayacağım. Böyle bir talihsiz olayın olmasına tabii ki çok 

üzüldüm, şahsen. Çünkü bizim Divan Kurulumuzun, Divan Kurulumuzda kürsü dokunulmazlığı 

vardır, eğer bir suç teşkil eden bir olay varsa da, ki böyle bir olay olduğunu düşünmüyorum. 

(Usul hakkında) Usul hakkında konuşacak bir konu olduğunu düşünmüyorum. Bir hassasiyet dile 



3 
 

getirildi. Söz alarak daha sonra konuşursunuz Sayın Erdal Günsel. Şimdi Yönetim Kurulunun bu 

madde ile ilgili katkıları konusunda sözü Saygıdeğer Başkanımız Dursun Aydın Özbek’e vermek 

istiyorum. Buyurun Sayın Başkan. 

 

Kulüp Başkanı Dursun Aydın Özbek 

Sayın Divan Başkanım ve kıymetli heyeti, değerli Divan Kurulu üyeleri, değerli Galatasaraylılar, 

saygıdeğer hanımefendiler ve beyefendiler, hepinize saygılarımı ve selamlarımı gönderiyorum.  

Evet geçen divanda rahatsızlığım sebebiyle yoktum, Ayhan kardeşimin bahsettiği konuyu 

bilmiyorum, farkında değilim, bana da iletilmedi. Müsaade ederseniz konuyu inceleyeceğim. 

Gerçekten fikri hür, vicdani hür bir topluluğuz, Başkanlık yaptığım sürece, en ağır eleştirileri dahi 

saygıyla karşıladım, dolayısıyla bizim aldığımız terbiye bunu gösterir. 

Değerli Galatasaraylılar, bugün Şubat ayı Divan toplantımızda bir aradayız. Siz değerli Divan 

üyelerimizi, devam eden projeler ve tesislerimizle ilgili son durum hakkında bilgilendirmek 

istiyorum. 

Birinci sırada Galatasaray Adası var. Galatasaray Adası ile ilgili uzun zamandan beri çalışmaları 

yürütüyoruz, tesislerimizi, tesisi kapattık ve şu anda çok detaylı bir çalışma içindeyiz. Bildiğiniz 

gibi Galatasaray Adasının yapı şekli, ortada 6500 metrekare yaklaşık, adanın yüzölçümü, ortada 

2500 metrekarelik bir kara parçası var. Sağında ve solunda da voli alanları dediğimiz, kazıklar 

üstünde oturtulmuş platformlar var. Bu konuyla ilgili çünkü yapımı üzerinden çok uzun bir süre 

geçmiş, denizin ortasında, denizin içinde kazıklar üstünde duran bir yapı, dolayısıyla bazı 

endişelerim vardı. Bu endişeleri gidermek için de bir sualtı ekibi ile anlaştım, dedim ki biz buraya 

zaman zaman, özellikle yüzme havuzunun olduğu tarafta, 2 bin, 3 bin kişi ağırlıyoruz, bu kazıklar 

ne vaziyettedir, bu kazıklar ne olmuştur diye bir inceleme yaptırdım. Şimdi o videomuz hazır mı 

arkadaşlar? Ada ile ilgili, efendim. Ada ile ilgili dikkatli izlemenizi istiyorum, çünkü hepimiz 

gidiyoruz, o platformların üzerinde oturuyoruz, bir araya geliyoruz, kalabalıklar olarak. Şimdi 

şurada gördüğünüz kazık, bir geri gelsene biraz. Evet bir devam et. Değerli Galatasaraylılar, 

şurada gördüğünüz bir kazık, aslında bu kazık zemine değiyor olması lazım. Yani 113 tane kazık 

saydık yaklaşık olarak, bunun 13 tanesi yerle temaslı. 100 tanesinin yerle teması kesilmiş. 

Dolayısıyla bu görselleri bir seyrettikten sonra size daha doyurucu bilgi vereceğim. 

Evet, bu kadar herhalde. Evet. Şimdi bunun daha geniş tespiti bizim arşivimizde var. Dolayısıyla 

çepeçevre aslında yüzme havuzunun etrafındaki platformlar, demin bahsettiğim ilk kazıklar 

üzerinde duruyor, burada 113 tane kazık saydık, su altında. 13 tanesi dediğim gibi yerle teması 

var. Diğerlerinin hepsinin ayakları boşta. Biz bunu görünce tabii dehşete düştük, çünkü böyle bir 

şey, bu seviyede bekliyor muydum? Hayır, beklemiyordum. Çünkü üzerine çıktık, 3 bin kişilik 

konserler yaptık, davetler yaptık ve herhangi bir sıkıntı yaşamadık. Ama Allah korumuş diyorum. 

O itibarla yeni yaptığımız çalışmada, bir kazık çakma makinesi getirdik, bir platform getirdik. Bir 

firma ile de anlaştık, şimdi öncelikle başlayacağımız yer, bu havuzun etrafındaki platformların 

yeni kazık çalışmalarını yapıyoruz. İskelelerin, altındaki kazıklar zaten çürümüş, yok. Mesnet 

alacağınız, iskeleyi taşıtacağınız herhangi bir dayanak noktanız da yok. Dolayısıyla oraların 

kazıkları da yapılmak suretiyle önce, arka taraftan önce, eski küçük havuzdan önce, buradaki 

platformların, zeminin sağlamlaştırılması, bakın şu kırmızı ile işaretlenenler, sakat kazıklar, 

yeşille işaretlenen de ayakları yere basan kazıklar. Dolayısıyla bu konuda geniş bir çalışma 
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yaptırdık ve şu anda imalatımız devam ediyor. Onun için buraları bitirmeden, buraları 

bitirmeden, üyelerimizin adaya girişini sakıncalı buluyorum. Özellikle havuz bölümünün hizmete 

açılması, bu kazıkların sağlamlaştırılması sonucunda olacaktır. Ne kadar sürecek? Yani endişe 

etmeyin, kısa sürede bitireceğiz, sözleşmesini yaptık, ödemelerini de yapıyoruz. Dolayısıyla bu 

konuda, Adanın havuz tarafındaki ilgi bu şekilde, bilgi bu şekilde. Arka taraftaki etkinlik alanı 

dediğimiz kısmı da kazık çalışmaları başladı, orada da kazıkları çakılmak suretiyle bir platform 

oluşacak ve yaklaşık yani 700, 800 kişiye kadar olan toplantıları, yemekli toplantıları orada 

yapabileceğimiz, çok güzel bir alan ortaya çıkıyor. Daha önce de ifade etmiştik. Bu çalışmaların 

hitamında ikinci bir restaurant orada devreye girecek. Adanın projelerini çalıştık, dekorasyon 

projelerini çalıştık. Çok muhteşem bir projenin hayata geçirmek için arkadaşlarımla beraber 

çalışıyorum. Orası bizim medarı iftiharımız, oraya hiçbir şeyden sakınmadan Galatasaraya 

yakışan, Galatasarayın herkesin gıpta ile bakmasını sağlamak üzere bu çalışmaları yürütüyoruz.  

Değerli Galatasaraylılar, yürüttüğümüz diğer bir proje, Florya projesi. Florya projesinde sona 

geldik, ihaleye çıktık. İhale şartnamesini bayağı miktarda müteahhit satın aldı, kulübümüzden. 

İlgi çok fazla. Onun üzerine hatta bazı ricalar oldu, dendi ki, ya bir süreyi uzatın, işte biz 

gelemedik, alamadık dendi, 15 gün uzattık süreyi de. Dolayısıyla ihale sürecimiz daha 

yayınladığımız gibi devam ediyor. İnşallah Nisan ayı gibi, ihaleyi tamamlamaya çalışıyoruz. Bu 

konuda da sizlere anlattığımız gibi, sizlere söz verdiğimiz seviyede bu çalışmalar verimli bir 

şekilde devam ediyor. 

3’üncü projemiz, Kemerburgaz. Kemerburgaz’da bildiğiniz gibi, futbol tesisleri, Florya’dan o ki 

ihalesine de çıktık, yer teslimi yapmak zorundayız, onun için de Florya’nın Kemerburgaz’a 

taşınması gibi bir mecburiyeti var. Bu manada özellikle futbol A takımı için yerleşkemiz bitti. 

Onun çabuk, yani bir şekilde görsellerini de yani size takdim etmek istiyorum, (Görsel oynatıldı.)  

Video çalışması çok kısa olmuş. Ya 15 bin metrekare yer yaptık yani, gösterdikleri yer. Şimdi 

hakikaten sizi, hepinizi davet ediyorum, eğer havalar güzel bir zaman olsaydı, orada bir 

resepsiyon yapmak suretiyle bütün üyelerimize tesisi gezme fırsatı vermek istiyordum, fakat 

yağışlı ve soğuk bir döneme denk geldi. İnşallah havaların biraz düzelmesi ile beraber orada 

toplanacağız. (Şampiyonluktan sonra) Teşekkür ederim. Tercüman oldun bana abi, teşekkür 

ediyorum.  

Şimdi hakikaten 15 bin metrekareye, modern, bugün imrendiğimiz, Avrupa kulüplerine 

gittiğimiz zaman, hatta Türkiye'de bazı kulüpleri ziyaret ettiğimiz zaman, onlarla yarışacak, hatta 

birçoğunun da üzerinde olacak bir tesis kazandırdık. Okan hocayla konuştum, Okan hoca diyor 

ki, biz artık yazın hazırlık dönemindeki kampa da gitmeyiz. Burada kamp faaliyetlerimizi 

sürdürürüz ve burada çünkü futbolcularımızda, özellikle Cumartesi günü Rize’ye gitmeden 

evvel, son idmanı orada yaptık, orada konakladılar, orada yediler, içtiler. Futbolcular, artık kimse 

Florya’ya gitmek istemiyor, dolayısıyla bu tesisin, bu seviyeye gelmesinde arkadaşlarımın büyük 

emeği var, bize destek olan genel kurul üyelerimiz var, onların hepsine çok teşekkür ediyorum. 

Pek kuvvetli bir alkışı da hak ediyorlar yani. 

(Afedersiniz, genel kurulumuza, camiamıza ve bize kazandıran Sayın Mustafa Cengiz’i anmadan 

edemeyeceğim. Mustafa Cengiz’e de sağ olsun, var olsun, teşekkürler.) Evet, şimdi Kemerburgaz 

tesislerimizin bu birinci fazını tamamladık. İkinci fazda, Akademi binası var, onun da projeleri 

bitti. Çok kısa sürede onun da inşaatına başlamak suretiyle, A takımın buradaki idmanlarının en 
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ufak bir rahatsızlık vermeden, o Akademi projesi, tabii Akademi, A takımının yerleşkesine göre 

daha küçük bir yer, dolayısıyla onu da yıl sonuna varmadan tamamlamayı bekliyoruz. Ben tekrar 

bugüne kadar bize destek veren bütün arkadaşların, orada bize destek sözleri var. Bu çerçevede 

onlara da teşekkür ediyorum. Buradaki en önemli husus şu, değerli Galatasaraylılar, böyle bir 

projeye soyunduğunuz zaman, eğer camia sizin arkanızdan geliyorsa, şu manada söylüyorum, 

gerek projenize destek veriyorlarsa, gerekse zaman zaman meslekleri itibariyle, malzeme ve 

diğer bağışları suretiyle, sizi cesaretlendiriyorlarsa, bu çok önemli. Bakın Kemerburgaz projesi, 

böyle bir proje. Finansmanın tamamı, kulüp nezdinde yapılmıştır, yani yarın kimse çıkıp şunu 

söyleyemez. Ya ben işte bu tesisi yaptım, şöyle, yani bunu söyleyemez. Anonim, tamamen 

Galatasaray Spor Kulübü imkânları, finansal imkânları ve Galatasaray Spor Kulübü, genel kurul 

üyelerinin desteğiyle yapılmış bir şeydir. Bundan daha güzel bir şey var mı? Birlik ve beraberliğin 

sembolü Kemerburgaz’daki tesisimizdir, bu alışkanlığımız devam edecektir, bundan sonraki 

tesislerimizde de aynı şeyi göreceğiz. 

Diğer bir projemiz, değerli Galatasaraylılar, Mecidiyeköy projemiz, Mecidiyeköy projemizde 

müteahhitle bir sıkıntı yaşadık. Bitmek üzere sıkıntımız, sonuna geldik, inşaatımızın devamını 

süratle ele alacağız orada ve en kısa sürede, bizden tapu alan, bizden gayrimenkul alan değerli 

Galatasaraylılara da en kısa sürede teslimatını yapacağız. Galatasaraylılara da en kısa sürede 

teslimatını yapacağız. Evet, bir diğer projemiz, Aslantepe projemiz, Aslantepe projemiz şu anda 

mimari çalışması bitti. Bir maket yaptırdım da, maket, efendim aldırsanıza maket, orada 

Aslantepe bildiğiniz gibi, 60 dönüm, Gençlik ve Spor Genel Müdürlüğünden Galatasaray Spor 

Kulübüne tahsis edilmek suretiyle orada bir basketbol salonu, bir voleybol salonu, yüzme 

havuzu, bir kamp tesisi ve ticari alanların bulunduğu bir proje. Ama o kadar güzel bir proje ki, 

bakın ben mimari projeye dayalı olarak bir maket yaptırmıştım, maket gözümün önünde, yani 

maketi görünce, hayalim daha farklılaştı. 

Hakikaten öyle bir iş yapıyoruz ki arkadaşlar, bir defa Galatasaray Spor Kulübünün branşlarının 

bir araya gelmesini sağlamış oluyoruz, hem salon sporlarımız, hem de yüzme gibi sporlarımızı 

bir araya getirmek, bizim hem yönetim açısından işimizi kolaylaştıracak, hem de bir arada 

olmanın verdiği enerjiyi burada hissedeceğiz. Bakın futbol oynadığımız yer, işte aşağıdaki vadi 

İstanbul, efendim futbol tesislerimiz 5 dakika mesafede, dolayısıyla bu yakınlık yönetimin işlerini 

de kolaylaştıracaktır.  

Riva projemiz var. Riva projemiz bildiğiniz gibi, projenin %50’si tamamlanmasına rağmen, diğer 

kısmı için müteahhit işi bıraktı. Tabii bizim Emlak Konutla yaptığımız sözleşme çerçevesinde, 

müteahhidin herhangi böyle aksaması durumunda veya işi bırakması durumunda, Emlak Konut 

firması, inşaatı tamamlamak zorunda. Şimdi o süreçteyiz, onlar da çalışmalarını tamamladılar ve 

bu ayın 25’i gibi ihaleye çıkacaklar ve tekrar canlanmak suretiyle şey yapacak. Şimdi bir yarısı 

bitti, diğer yarısı için bu seviyede, önümüzdeki günlerde size ihalenin sonrasında, yeni bir 

sözleşme akdettik, bu sözleşmenin Galatasaray için çok muhteşem olduğunu söylemek 

istiyorum. Gerçi ilk yapılan sözleşmemizin devamı gibi gözükse de işin bu seviyeye gelmesini, 

bazı rasyoları önümüzdeki günlerde, ihale sonrasında sizlerle paylaşacağım. 

Değerli Galatasaraylılar, şimdi ifade ettiğim gibi, aynı anda 6 tane projeyi yürütüyoruz, 

gayrimenkul projesini. Gerçekten her birisi paha biçilmez, her birisi Galatasaray’ın geleceğini 
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hazırlayan projeler. Bu konuda bana ve yönetimimdeki arkadaşlarıma verdiğiniz destekten 

dolayı, hepinize çok teşekkür ediyorum. 

Sizin desteğiniz olmasa, sizin bizi cesaretlendirmeniz olmasa, biz her birisi devasa büyüklükte 

olan bu 6 projenin altından kalkamazdık. Onun için, bu projeye desteğinizi, bu yönetime 

gösterdiğiniz desteği alkışlamak istiyorum, hepinizden bu birlik ve beraberliğimizin tescili 

konusunda bir alkış rica ediyorum. 

Değerli Galatasaraylılar, dün futbol takımımız Rize’deydi, dünkü maçı da kazanmak suretiyle 

liderliğimizi koruduk. Süper Ligde ilk 23 maçın, 20’sini kazanan bunu lig tarihinde ilk defa 

başaran bir takımdan bahsediyorum. Dünkü maçla beraber, 24 maç oynamışız, 24 maçın 3’ünde 

sadece berabere kalmışız. Bu önemli bir başarı. Dolayısıyla buna emek veren, gerek teknik 

kadro, gerek futbolcu, gerek çalışan arkadaşlarıma da güzel bir alkış rica ediyorum, onları 

cesaretlendirelim. 

Değerli hazirun, Perşembe günü, terlerinin son damlasına kadar savaşacaklar ve Avrupa'daki 

hedefimize ilerlememizi de sağlayacak bu değerli kardeşlerim, ayrıca Perşembe günü kar 

bekleniyor, tüm taraftarlarımızdan ricam, Perşembe günü o soğuk havada, zafer ateşini burada 

yakmak için, onlara sonuna kadar destek olmak gerekiyor. Gelsinler, tribünde takımımızın 

yanında yerlerini alsın, bütün taraftarlarımıza buradan çağrı yapıyorum. Her zaman onlar bizim 

yanımızda, her zaman büyük destekçimiz, dolayısıyla bu Perşembe de böyle ihtiyaç duyulan bir 

gün.  

Bugün, birçok arkadaşımın benden futboldaki son dönem gelişmeleri, haddini bilmeyen giderek 

ahlaksızlaşan rakibimiz hakkında, konuşmamı beklediğini tahmin ediyorum. (Hiç değmez, hiç, it 

ürür, kervan yürür.) hepimizin içinde birikmiş çok şey var. Bunun da farkındayım. Sizden, 

önümüzdeki hafta oynanacak maça kadar sabretmenizi rica ediyorum. 

Sürekli bizi kışkırtarak, kardeşi kardeşe düşman etmeye çalışan bu projenin oyununa 

gelmeyeceğim. Galatasaray Spor Kulübü Başkanı olarak bu toplumun ayarlarıyla oynamaya 

çalışmalarına da izin vermeyeceğim. Yalnız değerli Galatasaraylılar, bir konu var. Bu da çok 

önemli. Dün federasyon başkanı imzalı bir yazı kulübümüze ulaştı. Yazı mealen şöyle. İstişare 

toplantısı, federasyon başkanı tertip ediyor, Ali Koç’un ve benim de katılacağım, kendisinin de 

katılacağı, bir toplantı olarak bahsediliyor yazıda. Mektup özetle, Türk futbolunun marka 

değerine atıfta bulunup, bu derbinin ne kadar önemli olduğunu, ülkenin ve futbol ailesinin 

huzura ihtiyacından bahisle, toplantıya katılmam isteniyor. Değerli hazirun şimdi şunu sormak 

gerekir. Şimdi mi yukarıda belirttiğiniz değerler aklınıza geldi? 8 aydan beri görevdesiniz, 

neredeydiniz, hiç farkında değil misiniz? Türk futbolunun geldiği noktanın. Arkadaşlarımla 

mektubun içeriğini paylaştım. Mektup, mektuptaki iyi niyetli gözüken ifadelere rağmen 

endişelerimi arkadaşlarıma dile getirdim ve kullanılan ifadelere ve söylenenlere şüpheyle 

yaklaştım. Nitekim, akşam saatlerinde, dünkü maçı oynamamıza bir saat filan kala, Futbol 

Federasyonu, bu toplantıyı duyurdu. Daha henüz bizden bir cevap almadan, katılıyor muyuz, 

katılmıyor muyuz, şey yapmadan bu toplantıyı duyurdu. O zaman endişelerimde ne kadar haklı 

olduğumu anlamış oldum. Asıl amaçları, başkaydı. Daha henüz cevap almadan, daha henüz 

cevap vermemişken ve öneli maçımıza bir saat kala, kulübümüzün cevabı beklenmeden, bu 

çağrının yapılma sebebini takdirlerinize bırakıyorum. Zerre samimi olduklarını düşünmüyorum. 
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Eğer amaçları burada bir piar ve reklam çalışması yapmaksa, bunun tarafı olmayacağımın da 

bilinmesini istiyorum. 

Değerli hazirun, gerçekten futbol dünyası olarak, Türk futbolu olarak, zor ve çok eziyetli bir 

dönemden geçiyoruz. Olaya bakar mısınız? Türk futbolunda sanki bugüne kadar, sanki bu derbi 

ilk defa Türkiye'de oynanıyor, ilk dönemde, ilk yarıda, derbi oynanmamış, o zaman bu kardeşlik, 

efendim itidal çalışmaları, hiç, ihtiyaç duyulmamış. Ama ne zaman Galatasaray’ın sahasında 

oynanmaya sıra geldiği zaman, itidal çağrısı, efendim memleketin huzuru, Türk futbolundaki 

huzur gündeme geliyor. Bunun böyle olmadığının herkes farkında, çünkü bugün geldiğimiz 

seviyeye baktığımız zaman, elbette ki biz Galatasaray Spor Kulübü olarak, hem memleketimizin 

huzurunu, hem de Türk futbol ailesindeki Türk futbol paydaşları arasındaki huzurun, 

samimiyetin olmasını elbette en çok isteyen kişilerden biri benim ve arkadaşlarım ve sizlersiniz. 

Ama bugüne kadar olan olaylara sessiz kalıp, en son günde, önemli bir maçımızın bir saat 

öncesinde böyle bir deklarasyonla çıkıp sanki orada gidip böyle, merhaba, merhaba el 

sıkıştığımız zaman, bütün problemler çözülecekmiş havası yapıp, bunu basına da vermek, bence 

güzel olmadı. Buradaki yapılmak istenen, art niyetli davranışı da tasvip etmiyorum. Ayrıca başka 

bir şey, bakın Fenerbahçe Spor Kulübü Başkanı ve ben, biz hak mahrumiyetindeyiz şu anda. 28 

Şubatta bitiyor. Türkiye Futbol Federasyonunun yönetmeliğine göre, oradaki ifadelere 

baktığınız zaman, eğer bir başkan veya yönetici veya her kimse bir hak mahrumiyeti aldıysa, 

futbolla ilgili hiçbir konuda kulübü temsil edemez. Maçlara dahi gelemezsiniz, efendim, 

(toplantıya da katılamazsınız). Şimdi demin bahsettiğim, elbette ki bizim için öncelikli bir konu, 

yani biz göstermelik dostluklara filan bunlara ihtiyacımız yok. Samimiyetse, samimi duygularla 

yapılan her şeyin içinde varız. Çünkü biz ülkemizi seviyoruz, biz futbolu seviyoruz ve futbolla da 

dünya markası olmuş bir kulübüz. Bize yakışan bu olur. Ama davranış biçiminiz bunu sağlayacak 

şekilde olması lazım. 8 senedir yapılan uygulamalar, bunun böyle olmadığını göstermiştir. Bu 

esası işi. Diğer taraftan ya şunun bile idrakinde olunamadı. Ya ben bu arkadaşlar, bu başkanları 

toplantıya çağırıyorum da, bunların kulüplerini temsil yetkileri var mı şu anda? Yani. Şimdi 

değerli hazirun, konuyu sizin yorumlarınıza bırakıyorum. Maalesef Türk futbolu, şimdi bu 

anlattığım seviyede, bugünkü durumlarda bunun bir an evvel düzelmesi, özellikle futbolda hep 

bahsettiğimiz adaletin sağlanması ve tehlikeli bir gidişe giden, özellikle futbolu kutuplaştıran, 

camiaları kutuplaştıran, kardeşi kardeşe düşman eden ve toplumsal olaylara yol açacak bir 

çalışmanın içine girmemek lazım. 

Ülkemizin buna ihtiyacı olduğunu düşünüyorum. Göstermelik toplantılara ihtiyacı olduğunu 

düşünmüyorum. 

Değerli hazirun, buradan bir kez daha yüksek sesle tekrarlıyorum, sizlerden aldığımız desteklere, 

Galatasaray yine bütün bu olanlara rağmen sahada kazanacak ve şampiyon olacaktır. Buna 

kimsenin engel olmasına da izin vermeyeceğiz, hepinize sevgi ve saygılarımı sunuyorum, değerli 

hazirun. Vadi İstanbul'daki projemizin bir maketi, evet, burada gördüğünüz, voleybol ve 

basketbol sahalarının dışında bir kamp tesisi, yüzme havuzları ve aşağıdaki ticari alanlar, çok 

muhteşem bir proje. Yeni projeye dikkat ettiğiniz zaman, yaklaşık toplam kapalı alanı 100 bin 

metrekare civarında olacak. Stada yakınlığı çok önemli. İdari binamızı da stadın içinden çıkmayı 

düşünüyoruz, çünkü stadı çok zor ısıtıyoruz, soğutuyoruz, dağılmışlık, yönetim masraflarını da 

çok üst seviyeye çıkartıyor. Dolayısıyla yönetimin de o sahanın içinde olacağı bir proje bu. Bence 
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Galatasaray’ın önümüzdeki 100 yılına hizmet edecek bir proje. Bu projenin yapımında da yine 

sizlerin desteğinize ihtiyacımız olacak. Bizi cesaretlendirin, bu yaptığımız işlerde bize destek 

verin. O bizim için yeter. Dolayısıyla böyle bir projeyle de gündeme gelmiş olmaktan gurur 

duyuyorum. Ben ve arkadaşlarım, özellikle sizlerin bize verdiği destek için de çok teşekkür 

ediyorum. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Başkanımız Sayın Dursun Aydın Özbek’e teşekkürler. Yönetim Kurulundan başka bir katkı olacak 

mı acaba? Öyleyse gündemimizle devam ediyoruz. Değerli hazirun, ben özellikle Başkanımıza 

teşekkür etmek isterim. Bizim tüzüklerimizde de yer alan, Galatasaray asaletine, zarafetine 

uygun bir şekilde, futbol iklimini de germeyecek şekilde, gayet durumu izah etti. Fakat 

karşımızda bu konularda bu asalet ve zarafetten çok uzak, kişi veya topluluklar var. Ama derbi 

maç öncesi ve önemli Avrupa maçı öncesinde, bu konuda daha fazla köpürtmeye gerek 

olmadığını ben de düşünüyorum. Yalnız burada çok enteresan bir konu var. Türk futbolunun 

rekabeti açısından, kulüpler önemlidir. Ancak adilane ve eşit ve güzel oyunu bozmayacak şekilde 

yapılan uygulamaların da özellikle futbol otoritesi tarafından buna uygun olması lazım. Yabancı 

hakem mevzusu dönüyor. 19 takım var. Her hafta, 9 maç oynanıyor, sadece şampiyonluğa 

oynayan takımlar, altta küme düşme hattında da ciddi bir rekabet var. O zaman siz, futbol 

oyununun güzel oyunun adilane, eşitlik çerçevesinde olması için getireceksiniz, ya bütün 

maçlara yabancı hakem getireceksiniz. Çünkü altta, düşme hattında, canla, başla, canhıraş 

mücadele edenlerin kabahati ne? Ama Türkiye'de bunu maalesef dile getiren yok, bizden başka. 

Ben bu konuyu da önemsiyorum. Sadece Türkiye'de şampiyonluk mücadelesi değil, UEFA 

Avrupa Şampiyonlar Ligine akredite olacak kulüpler kadar, Avrupa Ligine, Konferans Ligine ve 

aynı zamanda, küme düşme, ligden elimine olmayı da içeren bir mücadele sürüyor. Dolayısıyla 

futbol ligi topyekûn bir bütündür. Bir haftada da 9 maç vardır ve Avrupa'da da bu şampiyona 

kendi lokal ligleri devam ettiği için, bana biraz mantıksız geliyor, siz kalburüstü, eleğin üstündeki 

hakemleri, kendi turnuvaları devam ederken, kim onları başka bir lige görevli olarak 

gönderebilecek, bu konuda çok aceleye gelmiştir. Yapılacaksa, sezon sonu, önümüzdeki sezon 

başlayacak şekilde bu uygulamalar bir plan program çerçevesinde devam etmelidir. Oyunun 

adaleti anlamında. 

Şimdi değerli hazirun, gündemimiz, tabii ki, buyurun Sayın Başkan. 

 

Kulüp Başkanı Dursun Aydın Özbek 

Değerli hazirun hepinizden özür diliyorum, bu federasyonun davetine dalınca, asıl önemli bir 

konu vardı, onu arz etmek istedim, onu unutmuşum. Biz aynı zamanda bu dönemde bir de 

sermaye artışı yaptık, yani sermayemizi yaklaşık 4 misli artırmak suretiyle çok daha yukarılara 

çektik, buna kulübümüzün ihtiyacı vardı. Buradan yaklaşık, küçük yatırımcıdan 1 milyar 728 

milyon lira kadar bir fon geldi. SPK ile yaptığımız anlaşma çerçevesinde, bu fonun, bir fon dağıtım 

listesi verdik kendilerine. Bu fon dağıtım listesine göre, bu paranın yaklaşık 1,5 milyar lirası, 

yapılandırmadan kaynaklanan borcumuzun ödenmesi için ayrıldı ve ödedik. Şu anda 2 milyar 

700 milyon lira seviyesinde olan yapılandırma borcumuz, 1,5 milyar TL azalmıştır. 1 milyar 200 

milyon lira seviyesine inmiştir. Bu 1 milyar 200 milyon liranın da şimdiki bu Florya projesinden 
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daha önce bahsetmiştim. Oradan kaynaklandıracağımız bir fon, başka B planımız da var, onu da 

çalışıyoruz şu anda, oradan kaynaklandıracağımız parayla, kısa sürede bu sizlere çok uzun 

zamandan beri söylediğimiz, Bankalar Birliğinin yapılandırması konusundan çıkacağız. Gelen 

paranın diğer 200 milyon liralık kısmı, SPK’nın bize önerdiği şekilde, kulübe ait vergi borçlarının 

ve amatör sporlar da dahil olmak üzere, onlara belli paylar ayrılmak suretiyle, ödenmesi için 

harcanmıştır. Burada, bu konuda da Galatasaray Kulübüne destek veren, çalışma arkadaşlarıma 

çok teşekkür ediyorum. Başarılı bir sermaye artış dönemi geçirdik. İnşallah yenisine bakacağız. 

Teşekkür ederim. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Başkanımız Sayın Dursun Aydın Özbek’e, bu özellikle son zamanlarda merak edilen, bu sermaye 

artışı, tamamlanan sermaye artışı konusundaki açıklamaları için, katkıları için teşekkür ederiz. 

Şimdi gündemimizin 4’üncü maddesi ile devam ediyoruz. Kulübümüzü ilgilendiren önemli ve 

güncel konular hakkında, katılımcılara söz verilmesi.  

Benim deyimimle, atış serbest bölümü. Şimdi saygıdeğer hazirun, ilk 3 konuşmacıyı toplam 9 

sayın konuşmacımız, saygıdeğer divan üyemiz kayıt verdiler. İlk 3’ü anons etmek istiyorum. İlk 

sırada, usul hakkında söz talebi olup da ilk sırada, Sayın Erdal Günsel konuşacak, ikinci sırada 

Sayın Can Çobanoğlu, üçüncü sırada geçen toplantıda feragat ederek, toplantının daha 

uzamasını engelleyen Sayın Ali Demir hocam söz alacak. Buyurun ilk konuşmacı Sayın Erdal 

Günsel 

 

Erdal Günsel 

Herkesi sevgiyle selamlıyorum. Sayın Başkanımıza ve onun nezdinde daha önce rahatsızlık 

geçiren herkese geçmiş olsun dileklerimi iletiyorum. Bugün güzel bir günümüz, uzun zamandır 

görmediğimiz ağabeylerimiz burada. Biz onları görünce moral buluyoruz. Çünkü Divanın yazılı 

olmayan tarihleri onlarda. Bu bakımdan biraz da onur verici bir toplantı bugün. Sayın Başkanımız 

burada birçok şeye cevap verdi. Benim soracağım ve de burada gündeme getirilmesi istenilen 

bazı sorular vardı. Ki, burada bulunmuyor arkadaşlarımız, bir tanesi İzmir’de yaşayan, Levent 

Bey, çok kıymetli bir arkadaşımız, devamlı Galatasaray hakkında bilgi üreten, kafa yoran, 

gerçekçi düşünen bir arkadaşımız. Onun sorularının bir kısmına cevap verdi. Yalnız şu var tabii, 

Sayın Ayhan Özmızrak, gündemle ilgili bir konuşma diyeyim, burada yer verdi. Aynı gün, o olaya 

karışan 2 kişi vardı, bir tanesi benim çocukluk arkadaşım, şu anda Londra’da yaşıyor ve de izliyor 

buradan. O gün diğer kişi, bugün yok. Dışarıda bir olaylar olmuş. Şimdi Sayın Başkan bize Divan 

toplantı alanının nereleri kapsadığını bir söylese de öğrensek. Şimdi dışarısı burası mütemmim 

cüzü değil mi? Biz burada çay, kahve içebiliyor muyuz, yok. Orası da buranın bir devamı sayılır. 

E, orası. Şimdi bakın topu hiç taca atmayalım. Kabahat kimdeyse, o kişiye yani usulüyle yaptığı 

hatayı hatırlatalım. O arkadaş, benim çocukluk arkadaşım, yanıma geldi, rengi fevkalade solgun 

bir şekilde olayı anlattı. Ben onu, kendisini biraz teskin ettim, yanımda kolonya var, kolonya falan 

verdim. Sonra tekrar dışarıya çıktı, o sırada ben kürsüden hatta, pardon, bir hatırlatma yaptım. 

Burada ilgili şahıs yoktum, o da divan kayıtlarında var. Dolayısıyla yani herkes her şeyi biliyor.  

Şimdi biz buradan bazı sorular soruyoruz. Ayhan bey örneğin, 25 soru sordu, 6 ay mı oldu Ayhan 

Bey? Bir sene, iki senedir, cevap alınamadı. Biz burada sorular soruyoruz, yine cevaplar 
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alamıyoruz. Yani bazı şeyleri hatırlatalım, hatırlatalım da ama hatırlatmayı da unutturdular bize. 

Yani neyin arkasından gideceğimizi şaşırdık biz. Bu Divan Kurulu, yalnız önerilerde bulunmuyor 

ki, zamanı geliyor, tatlı, sert uyarılarda bulunuyor, eleştirilerde bulunuyor. E, şimdi yani ona 

cevap verme, buna cevap verme, ne olacak? O zaman gruplar arasında devamlı yazışma vesaire 

şeklinde mi bu kulüp ilerleyecek. 

Mesela bir arkadaşım dedi ki, biraz önce, girmeden önce, Mecidiyeköy’ündeki inşaatın camları 

kırık, Sayın Başkan oradan geçiyor musunuz? Ayrıca ben buraya metro ile geliyorum, metronun 

gelişinde, son virajda, eski sponsorumuzun Galatasaray’la ilgili bir panosu vardı. O kalktı, tünelde 

pardon, Galatasaray’ın fotoğrafları vardı, şampiyonluk fotoğrafları, hiçbiri yok. Şimdi başka bir 

kulüp gelse, oraya kendi fotoğraflarını assa, bu bize yakışacak mı? Neden o fotoğraflar oradan 

kalktı? Yani kirası var da, kirasını mı ödemedik, para talep ettiler de o parayı mı karşılamadık? 

Ben bilmiyorum, burada soruyoruz, şimdi bu sorunun da cevabı yok. Daha önce Başkan dedi ki, 

bana gelmedi dedi böyle bir uyarı, Ayhan Beye zannedersem cevabında, ben bunu bildiğim için, 

geçen oturumda yazılı olarak Divan Başkanlığı vasıtasıyla Sayın Başkana bir yazı ilettim. Bizi 

bilgilendiren dedim, bakın yine ses yok. Kayıtlı da var, 05 numara ile geçti ve divana gitti. Şimdi 

benim haberim yok diyebilir mi Başkan? Buradan cevap alamıyoruz, ne yapacağız şimdi? Yani 

bir üst kurul da yok. İtiraz edeceğimiz. Onun için de ben size bunu iletiyorum. Divana itiraz 

ediyorum. Sesimizi biraz daha çok çıkartmamız demek ki, benim söyleyeceklerim bu kadar, 

vaktinizi aldım. Başkan 40 dakika konuştu, ben herhalde onun dörtte biri kadar zamanla 

konuştum, yine de vaktinizi aldığım için teşekkür ederim. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Erdal Günsel’e teşekkürler. Geçen toplantıdaki olay konusunda hani bir laf vardır, Dicle 

kıyısında, kuzu kaybolsa, birinin sorumluluğu vardır, burada da herhalde stadın 3 kilometre 

mesafesinde bir olay olsa, Divan Başkanı sorumlu tutulacak. Saygıdeğer hazirun, burada tabii ki 

yaptığımız salon ve dışı, fakat benim bizzat şahit olmadığım bir konu konusunda daha sonradan 

gerekli uyarılar ve şeyler yapılmıştır. Ancak Divan Başkanının ben her konuda sorumluluğu alırım 

ama benim gözümün önünde ve şu salonda olmayan, ben çünkü buradayım ve toplantı 

başladıktan sonra yerimden hiç kalkmıyorum. Yani bu son 4 yıldır da bu şekilde, hepiniz düzenli 

divanı takip eden youtube kanalında, televizyonda veya Galatasaray mecralarında, buna 

şahitsinizdir. Burada, buradaki problem şu. Samimi olmamız lazım. Ehem ve mühimi ayırmamız 

lazım. Binlerce konu var. Ama divanın önceliği nedir? Her konu konuşulabilir mi? Usulünce tabii 

ki her konu konuşulabilir. Ama bunları önceliklendirmek lazım. 4 saat, 4,5 saat her ay yaptığımız 

divan toplantılarında, geçen toplantı 4,5 saat sürdü. Bir genel kurul süresi, hatta bazı genel 

kurullarımızdan daha uzun bir süre. Benim sadece diyeceğim şu, toplantılarımızı verimli kılalım, 

sataşma, Galatasaray asaletine, zarafetine yakışır bir şekilde, sorularımızı tabii ki soracağız, 

cevaplarını da bekleyeceğiz. Örneğin Erdal Günsel’in bu bahsettiği yazısı, bende kaşeli olarak 

yok ama genel sekreterlik üzerinden gelen, bir Galatasaray TV eski çalışanının bir ifadesi. Benim 

adım da geçmiş orada, ben bu konuda hukuk departmanı üzerinden gerekli şeyi vereceğim. Yani 

benim hiç bilgim, ilgim olmayan bir konu, bir duyum üzerine bir ifade tutanağında geçiyor, 

vaktinizi almamak için şey yapmıyorum, bununla ilgili, hiç bilgim, ilgim, uzmanlık alanımın 

tamamen, uzmanlık alanlarımın dışında olan bir olay, onu da anlayabilmiş değilim, ama bununla 
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ilgili gerekli olan şeyi, yazılı olarak, Sayın Erdal Günsel, yazılı olarak vermiştir, yine ben yazılı 

olarak kendisine cevabımı vereceğim. Benimle ilgili konuyu. Yönetimle ilgili konu, yönetimin 

tasarrufundadır. Şimdi değerli hazirun, evet, ikinci konuşmacımız, Sayın Can Çobanoğlu. 

Buyurun. 

 

Can Çobanoğlu 

Saygıdeğer Divan Başkanım ve heyeti, çok kıymetli Kulüp Başkanım ve değerli Yönetim Kurulu 

üyesi dostlarımız, arkadaşlarımız ve Divanın birbirinden değerli, Galatasaraylı büyüklerimiz, 

kardeşlerimiz, üyeleri, hepinizi saygı ve sevgiyle selamlarken, bizi dijital mecralardan, takip eden 

Galatasaray’a gönül vermiş, Galatasaray için kalbi her zaman aşkla çarpan taraftarlarına da 

buradan selam ve saygılarımı iletmek istiyorum. Bu günkü kalabalığı aslında görünce hakikaten 

çok mutlu oldum, böyle bir soğuk havada ve ulaşımı da biraz zor oluyor stadın biliyorum, zaman 

zaman da talepler var daha kolay olur diye, Lisemizde yapılması hususunda, ama Lisenin de 

Sayın Müdürüm de karşımda, biz kendisiyle çok sık görüşüyoruz, lisenin bazı sorunları olursa, 

karşılıklı olarak çözmek için gayret sarf ediyoruz. Buna rağmen bu kadar kalabalığın Divanda 

olması hepimizi mutlu etmeli, çünkü Galatasaray için vakit ayıranlar, bizler için çok değerli ve 

Galatasaray’ı düşünüp, buraya kadar teşrif eden bütün üyeleri de bir kez daha hem teşekkürle 

hem saygıyla selamlıyorum efendim. 

Öncelikli olarak hepiniz biliyorsunuz, hepinizle paylaşmak isterim. Değerli Başkanımızın geçirdiği 

ameliyattan sonra, sağlıkla yanımıza dönmesi, aramıza dönmesi, öncelikle ailesini tabii çok 

mutlu etmiştir ama Galatasaray Ailesini de çok mutlu etti, hoş geldiniz, sefalar getirdiniz, sağlıkla 

yolunuza devam etmenizi diliyorum, çünkü bugünkü futbol ikliminin normalde bir başkanı 

sağlıkla yola devam etmesine çok müsaade etmediği kanaatini taşıyorum. Allah size sabır versin, 

arkanızda Galatasaray Camiası var, çok büyük bir güç var. Zaman zaman tariflenen, zaman 

zaman da tariflenemeyen bir Galatasaray’ın büyüklüğünü de diğer rakiplerin herhalde baktıkça 

anımsadığı ve hatırladığı ve hatırladıkça da öfkelendiği ve öfkelendiği için de daha saldırgan hale 

geldiği bir dönemi yaşıyoruz. Olabilir, bir kıskançlık meselesi olabilir. Bizden alacakları dersleri 

almayabilirler. O, herkesin kendi meselesidir ama Galatasaray Galatasaraylıların ve Galatasaray 

disiplininin ve Galatasaray kültürünün gerektirdiği ölçüde her zaman hareket etmiştir ve etmeye 

de devam edecektir. Bizi, başka platformlara, başka ortamlara, başka söylemlerin içine çekmeye 

ne kadar çalışırlarsa çalışsın diğer arkadaşlar, diğer camialar, Galatasaray biraz önce Sayın 

Başkanımızın verdiği cevap gibi, eğer anlayabilirlerse, onlara her ortamda doğru olanı ve Türk 

futbolu, Türk sporu adına nelerin yapılması gerektiği hususunda, hem yol gösterici olmuştur, 

hem de ders vermiştir.  

Ben tabii ki Mustafa Tanrıyar’a, buradan acil şifalar diliyorum, Ali Tanrıyar Başkanımızın değerli 

(Hastaneden taburcu olmuş, sevindirici bir haber geldi.) Evet, bir Amerika’da pıhtı atması 

sonucu, kendisinin bir rahatsızlığı var ama, şimdi Sayın Başkanın uyarısı ile hastaneden, Nilüfer 

kardeşimiz zaten ziyadesiyle, hepimiz adına, her şeyi çok iyi takip ediyor, özellikle hastane 

işlerini, ben ona da buradan bir kez daha teşekkür etmek istiyorum huzurunuzda, alkışlamanızı 

da rica ediyorum. Yani bazen böyle solüsyonlara, bizi birleştiren ve camiayı bir arada tutan 

insanlara çok ihtiyacımız var. Divanda olmasından ötürü ve bizleri de yakinen, hepimizi birer 

birer takip etmesinden ötürü de hakikaten bizim gönül dostumuz Nilüfer Hanım, çok teşekkür 
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ediyorum. Divanda bulunman da bizim için bir şans, onu da paylaşmak isterim. Spor camiası, zor 

ve kötü bir haber aldı, o da spor toto hentbol takımı ve milli takımın baş antrenörü, Serdar 

Seymen bir maç sırasında, maalesef hastalandı ve kurtarılamadı, Galatasaray nezaketi ve 

zarafeti, rakip takımlardan kim olursa olsun, bu tip kayıplara, mutlaka öncelik tanır ve hassasiyet 

gösterir, ben kendisine rahmet ve ailesine de sabırlar diliyorum kürsüden, yine benim futbol 

milli takımlarında görev yaptığım dönemde, kendisiyle birlikte olduğum, efendi bir kişilik, rakip 

takımımızın kaptanı, Milli Takımın kaptanı, Oğuz Çetin’in de bir pıhtı atması sonucunda 

hastanede yoğun bakımda olduğunu buradan hatırlatıyorum. Bu kürsüde biz renklere değil, 

insanlığa bakıyoruz, bu kürsüde biz insanlığın rengine ve mensubiyetine değil, insani değerlerine 

bakıyoruz. Biz buradan deprem döneminde, hatırlarsanız yine bu kürsüde ben rica etmiştim, 

sizler de eşlik ettiniz, sağ olun. Belki de camiamız tarafından çok da sempatik karşılanmamasına 

rağmen, sporculuk döneminde, Hatayspor’un teknik direktörlüğü döneminde, Hatay’daki 

depremi, Antakya’da özellikle deprem sırasında yaptığı can siperane insani yardımlardan ötürü, 

Volkan Demirel’i de bu kürsüde biz alkışladık. Bu Galatasaray erdemidir. Belki başkaları 

yapmamıştır ama biz yapmaya devam edeceğiz. Dolayısıyla ben bu vesileyle Oğuz Çetin’e de acil 

şifalar diliyorum. Ayrıca, iki tebriğimiz var. Bir tanesi, U18 kız takımımız, Fenerbahçe’yi 69-64 

yenerek, İstanbul lig şampiyonu oldu. Fotoğraflarına baktım, sporculuk dönemim aklıma geldi, 

inanılmaz bir Galatasaray sevgisi ve sevinci var gözlerinde, ben emeği geçen yönetici 

arkadaşlarımıza ve takımımızın hem antrenörüne hem de tüm çalışanlarına da buradan teşekkür 

etmek istiyorum. Bir diğer teşekkürüm de zor bir virajda, adeta bize karşı son derece zorlayıcı 

oyun diyelim, biz ünlem işaretli oynayan rakiplerimizden biri olan ki, biz o Rize deplasmanında, 

elimde silah olsa, sahaya girerdim diyen başkanları da görmüştük hatırlıyorsanız, Rize 

deplasmanından sağ salim buraya dönen ve 3 puanı getiren, futbolcu kardeşlerimi ve Okan 

hocayı da buradan tebrik ediyor ve alkışlıyorum. 

Efendim geçtiğimiz divanlarda, 7, 8 ay önce, ben bugünkü tehlikeyi, öyle ben söylemiştim demek 

çok hoş bir şey değil ama maalesef zaman zaman hatırlatmakta da fayda var. Galatasaray 

Kulübünün üzerine gelineceğini ve Galatasaray Spor Kulübünün 25’inci şampiyonluğunun diğer 

takımlar ve camialar için aslında son derece kendilerini tehlikede hissettirecek bir durum 

olacağını ve çok çetin bir sezonla başlayacağımızı hatırlarsanız o Divanda olanlar 

hatırlayacaklardır, buradan ifade etmiştim ve Yönetim Kuruluna da özellikle rica etmiştim. 

Önümüzdeki dönemde federasyon ve federasyonlar seçimi var. Dolayısıyla bu seçimlerde, 

Galatasaray Spor Kulübünü temsil edecek arkadaşlarımızı mutlaka camia içerisinden özenle 

seçin ve federasyonlarda bizi temsil etmesi için görevlendirin demiştim. Tartışmalara tekrar geri 

dönmek istemiyorum, konuşmak istemiyorum. Layıkıyla bunları yapamadığımız için şimdi şu 

anda en gündemde olan Türkiye Futbol Federasyonu ile aramızda, ki seçilmesine önemli sebep 

olan kulüplerden biriyiz biz. Aramızda bir soğuk savaş yaşanmaktadır ve bu soğuk savaş artarak 

devam edecektir. Görünen o. Başkanımızın biraz önce ifade ettiği ve beyan ettiği ki, yarın büyük 

ihtimalle medyada bu yansıyacaktır. Toplantıya katılmama hususu, geniş bir destek buldu 

gördüğümüz kadarıyla, aslında katıldığı toplantıların sonucunda neler olduğuna da bakarsak 

şöyle bir geriye dönüp, bir feedback yaparsak, tamamen bizim aleyhimize dönmüş birtakım 

algılar veya söylemler veya da oradan çıkarımlar yaparak, daha ileriye doğru birtakım söylemler 

geliştirildiğini göreceğiz, dolayısıyla diyaloğun, diyalog yapmaya değer kişilerle devam 
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etmesinde fayda gördüğümüzü de buradan bir kez daha ifade etmek isterim. Sayın Başkanın 

toplantıya bu şartlar altında katılmamasının da doğru olduğunu da şahsen ben buradan ifade 

ediyorum. Çünkü alacağımız bir yol yok. Boş yere yeni bir şey yapacağız. Aslında bu algı 

operasyonlarının devam edeceğini hepimiz biliyoruz. Şimdi siyasetten, spora bulaşan aslında bir 

iletişim stratejisi yapılıyor. İletişimde buna yansıtma metodu derler. Ben aynı zamanda 

iletişimciyim. Kendi yaptıklarınızın tamamını karşıya atfedersiniz. Veya karşı tarafla ilgili bunları 

onlara söylersiniz. Yani yapı yapı diyenler, yapı oluşturdular diyenler, aslında yapıyı tamamen 

kendileri oluşturmuştur. O yapıyı dönüp bize yapıştırmaya çalışıyorlar. Galatasaray’ın bir yapısı 

vardır, Galatasaray’ın irfanı hür, vicdanı hür bir yapısı vardır, Galatasaray’ın 500 senelik bir 

geleneği vardır, Galatasaraylı olmak başka bir gelenektir. Başka bir görenektir. Başka bir genetik 

yapıdır, doğru bu bir yapıdır. Ama bahsedilen yapıyı Galatasaray’da bulamazsınız. Galatasaray 

zaten bu işlerle de çok uğraşmaz. Öyle Galatasaray’ı efendim güncel konuların içerisinde yüzer, 

gezer şekilde eleştirmek çok doğru değil, bu Türkiye'ye öncü bir kulüp ve spor ışığı olmuştur 

Galatasaray. Şimdi tabii bütün bunlar var ama şöyle de bir talihsizliğimiz oldu. Aslında Divanlar 

bizde sert geçer. Kulakları çınlasın Alp abi, ki Sami abi de şimdi karşımda duruyor, Tatko’da biz 

beraberken, işte toplantı, konuşma, yemek filan, hay Allah ya yine Divan var, yine gideceğiz, bizi 

orada silkeleyecekler, kim bilir neler söyleyecekler diye rahmetli Kemal Onar ağabeyin, atış 

serbest bölümünde, Başkanın deyimiyle, ağır atışlarına maruz kalırdı. Ama bütün Yönetim 

Kurulu, Divandan bu ağır söylemlere rağmen, hem faydalanırdı, hem de divan Galatasaray’ı bir 

yere götürürdü. Şimdi öyle bir saldırı oldu ki, Galatasaray’a, aslında bizim geleneğimiz haline 

gelen, hani eleştirelim, Galatasaray eleştirisel bir kulüptür, Galatasaray fikri hür, irfanı hür, 

vicdani hür, biz konuşalım dediğimiz yerde. O kadar saldırı geliyor ki, Yönetim Kurulu ile, 

Yönetim Kuruluna yapacağımız eleştirilerle gelen saldırı arasında biz de sıkıştık. İçimizden geleni 

aslında, söylemek istediğimizi söyleyemiyoruz. Evet, yani belki Galatasaray’da eleştirecek çok 

şeyimiz var, ha Yönetim Kurulundan %100 memnun muyuz, değiliz, değiliz. Ama Yönetim 

Kurulundan %100 memnun olmak kolay mı? O da değil. Çünkü onların da işleri çok zor. Yani 

Sayın Başkan ve yönetim 5 tane inşaattan bahsetti. 5 projeden bahsetti. Bir yandan da soğuk 

savaş ve sıcak savaşın içerisinde sahada mücadele ediyor. E, şimdi ben de bu kürsüden dönüp 

de, şunlar, şunlar, şunlar diyecek, önümde notlar var. Söylerim de, birilerinin ekmeğine yağ 

süreceksem, birilerini tekrardan bize saldırtacaksam, bunları söylemenin de çok bir anlamı şu 

dönemde yoktur diye düşünüyorum. Bu dönem, zaman zaman aramızda nedenini bilmiyorum, 

Başkanın sevgi iklimi diye anlattığının ironi olarak algılandığı, gülümseyerek sevgi iklimi vardı ya 

diyen cümlelerle yani bir başka yere çekilmeye çalıştı. Ben hayret ediyorum. Ne demesi lazım 

Başkanın? Savaş iklimi mi var desin, yani birbirimize mi girelim. Bu dönem hakikaten sevgi 

ikliminin şart olduğu bir dönem. Çünkü, Galatasaray’ın şu andaki durumu, daha önce anlattığım 

gibi, çıkış planı olan, bakın büyük kulüpler içerisinde Galatasaray çıkış planı olan, borçlarından 

ve tesisleşmeden ve sportif anlamda ileriye doğru hareketlenebilecek tek kulüp. En azından 

elimizde plan var, uygulanıyor, uygulanmıyor, gecikiyor. Evet Başkanın seçim taahhütleri 

içerisinde, bize vadettiği süreler aşıldı. Doğru. Yani biz sezon başı Kemerburgaz’a gidiyorduk, 

gidemedik, evet gidemedik, doğru. Efendim Mecidiyeköy’ü bitiriyorduk. Evet, bitiremedik, o da 

doğru, Florya’ya inşaatları bitirmiştik veya şimdi yarısına gelmiştik, paramızı toplamıştık. Evet. 

Yapamadık. Bunlar doğru. Mecidiyeköy’deki binanın dışarıdan bakıldığında, hakikaten durumu 
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kritik, Erdal Bey biraz önce söyledi. Leo Rezidanstan bahsediyorum. Camları kırık, ben Metin 

Başkanı aradım hatta, Halk Bankasına verildi orası, dolayısıyla bizim uhdemizde değil demişti, 

evet bizim uhdemizde değil ama Galatasaray’ın orası. Öyle gözüküyor. Dolayısıyla biz orayı bir 

çerçevelememiz lazım. Bu bir eksiklik değil mi? Doğru, eksiklik. Ama şu anda acil, acil biriminde 

yatıyoruz. Yani yapmamız gereken bambaşka eylemler ve bambaşka planlar var, dolayısıyla bu 

planların yapılması hususunda, önümüzdeki süreci, biraz daha tolere ederek, biraz daha iyi 

niyetle bakarak ve birbirimize dayanarak, dayanışarak yürütmemiz lazım. Bakın algının olguyu 

yönettiği bir dönemden geçiyoruz ve Galatasaray aslında hiç hak etmediği, birtakım mesnetsiz 

iddiaların altında kalıyor. Bu konuda da eleştirim var, sayın Yönetim Kuruluna ya iletişim, her şey 

bu çağda, iletişimin içerisinden çıkamıyorsanız, karşı tarafınızda, eğer çok büyük holdinglerin 

iletişim ajansları çalışıyor ve onlara bir iletişim stratejisi üretiyor ve size oradan saldırarak ve 

planlı olarak geliniyorsa, bizde de böyle bir sıkıntı varsa, destek alın, destek alın. Niye biz kabul 

edelim ya, yani o bize ait olmayan şeyleri söylüyorlar, biz de bunları savunarak, hayır biz böyle 

değiliz diyoruz. Demek ki bir destek alınması lazım. Alt yapılarla ilgili konuşmak istiyordum. 

Altınordu’dan aldığımız oyuncularla ilgili konuşmak istiyordum. Alt yapıdaki spor okullarının 

durumu iyi değil. Hangi anlamda iyi değil, onu da söyleyeyim. Bunları sonra konuşacağız, ha 

bunlar bitti demek değil. Yani ben burada ilk defa Florya’da forma ile ilgili belgelerle karşınıza 

gelip, Florya’daki forma yolsuzluğu ve hırsızlığı ile ilgili konuşan biri olarak şunu da söylüyorum. 

Bunları şimdilik rafa kaldırıyorum. Alt yapıdaki organizasyonun kötülüğünün yanında veya iyi 

olmamasının yanında diyelim, kötü demeyelim, haksızlık olur, orada emek veren bir sürü 

arkadaşımız var. Spor okullarının düzensizliği, belirsizliği ve bir disiplin altına alınmamış olması 

da, tüyler ürpertici, ben sordum mesela, Galatasaray futbol okullarını kim yönetiyor? Futbola 

bakan taraf yönetiyor. Peki, basketbola kim bakıyor, basketbol menajeri o işe bakıyor, 

voleybola, ona da öbür menajer bakıyor. Halbuki bizim alt yapılarda, bu futbol okullarıyla ilgili, 

mesela futbol okulları a.ş. diye bir iştirak kurup, belki belirli bir tüzükle, onlara bir yönetmelikle 

bir yol vermemiz lazım, belki oradan kazanç elde edeceğiz. Çünkü kimin, neyi ne kadara ve kaça 

verdiğini bilemez durumdayız, araştırarak söylüyorum, öyle boş yere konuşmuyorum. 

Araştırarak söylüyorum, voleybolun, basketbolun ve futbolun, futbol okullarının kaça ve nasıl 

kiralandığına dair sordum, soruşturdum, bu konuyu da daha sonra tekrar sizlerle paylaşacağım. 

Rakibimiz bir oyuncu oynattı, alt yapıda, Yusuf Ayçiçek, geleceğin yıldızı diye lanse edildi. Bizim 

U19 takımımızdan karşıya giden, hatta babası, bunlar tabii kolay konular değil de, ama ben yine 

de söyleyeyim. Yusuf Ayçiçek’in babası, evleri karşıda, Anadolu tarafında, Anadolu yakasında 

olduğu için antrenmanlara gidip gelmenin zor olduğunu düşünerek, Avrupa yakasına taşınmanın 

telaşı ve yer ararken, kulüple ilişiğinin kesildiği kendisine iletildiği için, Yusuf Ayçiçek takım 

değiştirmek zorunda kaldı. Florya, Florya derken, alt alt yapı derken, Florya’nın iyi düzenlenmesi 

derken, boş yere söylemiyoruz. Biz Florya’nın içerisine gidip de, Florya’da kahve, çay içelim 

telaşında filan değiliz, öyle bir derdimiz de yok. Ama Florya bizim kalbimiz diye, Florya’nın doğru 

yönetilmesi, kulübe maddi anlamda çok önemli getiri getireceği gibi, kötü yönetilmesinin de bize 

nelere mal olduğunu da yaşayan ve gören insanlarız. Dolayısıyla Florya’nın mutlaka bir kulüp 

aklı tarafından, bakın futbol aklı değil, kulüp aklı tarafından, normal, Avrupa'daki kulüplerin 

yaptığı gibi, bir kulüp aklı tarafından sürekli olarak çalışmasının denetlenmesi ve yönetimle 

arasında köprü kurulur bir organizasyonun yapılması şarttır. Real Madrid’de böyledir, 
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Barselona’da böyledir, Bayern Münih’te böyledir. Öyle her antrenör geldiğinde, kapıyı kilitleyin, 

içeriye de kimse girmesin, ben de burada istediğimi yapayım diyemez. O antrenörler kartvizitine 

şampiyon diye kendilerini yazdırdıklarında kalan borcu, bu hazirun ödemek için birbirine giriyor. 

Ama giden antrenörler, 5’inci şampiyonluk, 6’ncı şampiyonluk, 7’nci şampiyonluk diye CV’lerini 

dolduruyorlar. Dolayısıyla kulübün başarısını birisi yüklenip, gidip. Geri kalan finansal ve mali 

yüklerini bize yıkmamalı. Florya’yı göz bebeğimiz gibi iyi organize etmeliyiz. Hatırlarsanız, dedim 

ki Sayın Başkana, Sayın Başkanım, bu da Temmuz ayında filandı geçen sene herhalde, Sayın 

Başkanım dedim, Florya’dan taşınıyorsak, sizden ricam özellikle altını çiziyorum. Ne olur 

Florya’dan bir çivi bile Kemerburgaz’a götürmeyin dedim. Yepyeni bir kadro ile yepyeni bir 

sistemle gidin, çünkü oraya artık başa çıkamazsınız dedim. Geçen gün Okan Hoca maçtan sonra 

hepiniz bakmışsınızdır, ne dedi? Kadroyu kâğıda yazıyorum, antrenörlere vermeden önce, kadro 

basına düşüyor, nasıl oluyor anlamıyorum, bu iş nereden çıkıyor dedi. Evet, bu iş nereden 

çıkıyor? Böyledir, bakın. Gazetecilerle ilişkisini iyi gösterip, o ilişkiden kendisine gazete menfaati 

sağlayacak, rating sağlayacak bazı kişiler, bunda yöneticiler de var, antrenörler de var, başkaları 

da var, ben bu işleri senelerce yapmış biriyim. Kuşlar vardır, kuşlar. O kuşlar öterler. Niye? Çünkü 

kendilerinin ne kadar önemli olduğunu, kulüp içerisinde yazsınlar veya televizyonda söylesinler 

ve oradan prim yapsın ve piyasada tanınsın diye bunu yaparlar, bana yediremezler. Bana 

yediremezler. Galatasaray’da yöneticilik yapmak da, Galatasaray’da çalışmak da değerli dostlar, 

ayrıcalıktır. Bu ayrıcalığı da hepimizin çok yakinen bilmesi gereklidir. 

Biraz önce algıdan bahsetmiştim, şimdi oraya tekrar bir küçük dönmek istiyorum. Medya 

mensuplarının ve medyayı yöneten müdürlerinin, çoğunun Galatasaraylı olduğunu söyleyen, 

yine bir grup var. Ben medya içinde de bulunan, hâlâ daha da bulunan biriyim. Herhalde %30’u 

medyayı yönetenlerin Galatasaraylıdır veya televizyon genel yayın yönetmenleri, dolayısıyla 

buna da hiç kanmayın, Galatasaray’ı, Galatasaray kendi kendine büyütmüştür. Hiçbir medya 

kuruluşunun veya bir medya aparatının Galatasaray’ı köpürttüğü yoktur. Galatasaray kendi 

bileğinin hakkıyla bir yere kadar gelmiştir. 

Efendim şimdi aslında konuşacağımız çok konu var da, kaybettiğimiz yol alamadığımız bazı 

futbolcularımız var. Son dönemde 11 tane futbolcu almış olmamıza rağmen, 9 tanesinin son 

dönemde takımdan ayrılmasını sorgulamamız lazım, 11 aldık, 9’u nasıl gitti, niye gitti diye, 

Jakops diye aldığımız futbolcunun 8 + 1 milyon euroluk parası var. Bunu kim aldı? Sağlık ekibi 

acaba bununla ilgili olumsuz rapor verdi mi, vermedi mi? Verdiği için mi alındı? Bunların aslında 

hepsinin konuşulması lazım. Çünkü bunlar para. Jelert nasıl alındı? Sallai nasıl alındı, 8 milyon 

niye verdik? Genk’te oynayan Cuesta’nın aldığı oradaki paranın karşılığı bizde bu mudur? Orada 

500 bin, 300 bin alırken, bizde nasıl bunu aldı? Bunları konuşacağız da, ama dedim ya sıkıştık 

araya yani, sıkıştık. Dolayısıyla biz yönetimimizin arkasında durmaya devam edeceğiz. Şu 

tünelden çıkana kadar devam edeceğiz. Çok önemli işler yapıyorsunuz, çok güzel işler 

yapıyorsunuz, ama sizden bir şey rica edeceğim, Sevgili Başkanım. Galatasaray Lisesi kadar, 

bizim okulun, Galatasaray’ımızın önemli bir yeri var, hiç onu konuşmuyoruz ya, şu Hasnun Galip’i 

ne olur unutmayın, sizden rica ediyorum. Bakın bizim çocukluğumuzun, gençliğimizin, azar 

yediğimizin, Galatasaray terbiyesini öğrendiğimiz bir yuvadan bahsediyorum, Hasnun Galip’ten 

bahsediyorum ya, içinize siniyor mu, oraya gidip, oradan geçerken, o Hasnun Galip’i öyle 

görmek? Ben baba evimin yıkıldığını düşünüyorum, içim titriyor, sizden hassaten rica ediyorum 



16 
 

Sayın Başkanım, değerli Yönetim Kurulu üyelerimiz, sayın Divan Kurulu üyelerimiz, şu Hasnun 

Galip’i bizim önemli bir abidemiz, anıtımız olarak, orada lütfen düzenleyelim. Ben sözlerime son 

vermeden önce bu Kemerburgaz’daki duvara biraz önce Sayın Başkan hakikaten sitem etti, 

doğrudur hani 1,5 dakikada her şey gösterildi. Neler oldu diye Kemerburgaz’da, Kemerburgaz’ın 

yapım aşamasından beri, ben değerli Yönetim Kurulu üyelerimizle konuşuyorum. Hatta oranın 

bazı düzenlemeleri var, onlar için ne yardım isterlerse de kendilerinin emrindeyim, ben bir 

Galatasaraylıyım, kardeşlerim olsa da, Yönetim Kurulu üyelerimizin benim için, benden talep 

ettikleri, benim için emirdir, biz öyle öğrendik, öyle devam ederiz. Duvarda çok değerli iki tane 

çok değerli, iki önemli Galatasaraylı var. Biri Metin Oktay, biri de, biri de bunu bütün Yönetim 

Kurulu üyelerimizin, sporcularımızın, sportif a.ş.’de gelen yöneticilerin, altını çiziyorum. 

Galatasaray’ı bilmeleri açısından şurada sizinle paylaşacağım. Ne olur müsaade edin. 

Bilesiniz ki, her insanın ayrı bir huyu, ayrı bir karakteri olduğu gibi, her futbol takımının da 

kendine has bir karakteri vardır. Biz sizlere, burada Galatasaray’ımızın huyunu, suyunu, açıkça 

ve iyice anlatabilirsek, onu adam akıllı tanıyıp, inşallah senelerce dost geçinirsiniz. Galatasaray 

bir his takımıdır. Renklerine aşık, birbirlerini seven futbolcuların takımıdır. Galatasaray feragat 

ve fedakârlıklarla çalışacakların takımıdır. Galatasaray şımarıklıkları, kendini beğenmişleri 

sevmez. Galatasaray bir halatı hep birlikte çekenlerin, hep birlikte üzülüp, hep beraber 

sevinmesini bilenlerin takımıdır diyor, büyük Gündüz Baba, rahmetle anıyorum. 

Bugünkü Galatasaraylıların da bundan ne çıkarması gerektiğini de sizlere ve o kişilere 

bırakıyorum. Ben beni dinlediğiniz için tekrar teşekkür ediyorum. Biz bu halatı hep birlikte 

çekmeye, şu şampiyonluğa ulaşana kadar devam edelim, hep birlikte sevineceğimiz günler 

gelecek. Galatasaray’ı da hiç kimse engelleyemeyecek, saygı ve sevgiler sunuyorum. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Can Çobanoğlu’na teşekkürler. Şimdi aslında burada bir iki kelam etmek istiyorum. Sonra 

Sayın Ali Demir hocama söz vereceğim. Saygıdeğer hazirun, çok sayın federasyon başkanı ve 

yönetimi, derbi maç oynayacak iki sayın başkanı davet etmiş, peki, adil oyunun ilkeleri 

çerçevesinde şu var mı? Bir 6 saniye kuralı ilk ve son kez bize uygulandı. VAR protokolüne göre, 

VAR’a çağırılmayan görüşmeler açıklanmayacaktı. İlk defa bizim, bizim pozisyonumuzla ilgili 

açıklama yapıldı. O zaman, çok çok, çok çok sayın federasyon başkanı, öncelikle kulübümüzün 

yaptığı 46 pozisyonu da açıklar. Önce eşitlik ve adaleti tesis eder, ondan sonra bu tip şeyleri, 

davetleri yapabilir diye şahsım adına düşünüyorum. Tabii Saygıdeğer Başkanımız ve Yönetim 

Kurulumuz, kendi takdirleridir. (Özür de dileyecek bizden.) Lütfen. Şimdi saygıdeğer Ali Demir 

hocam, önceki toplantıda feragat etti. Buyurun hocam. 

 

Ali Demir 

Herkese iyi günler diyerek başlamak istiyorum. Sayın Divan Başkanım, kıymetli üyeleri, Sayın 

Kulüp Başkanım ve üyeleri, Başkanımızın geçirdiği operasyondan sonra aramıza dönmesi ve 

sağlıkla kulübe hizmet etmesi, bizleri sevindirdi, geçmiş olsun, sağlıklar diliyorum. 

Galatasaray’da daha nice başarılara imza atmanızı temenni ediyorum. 

Kıymetli hazirun, Başkanımın da dediği gibi, geçen toplantıda konuşacaktık, son vakit daraldığı 

nedeniyle ve geç olması nedeniyle bugüne erteledik. Sağ olsun Başkanım da bunu değerlendirdi. 
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Şimdi ilk defa şunu söylemek istiyorum. Bir spor akademisini ve spor tesislerinde, üniversitede 

ders veren hoca olarak, Sayın Başkan bize kulübümüzün tesislerle ilgili projelendirmeyi ve 

yürüyüşümüzü anlattı, yol haritasını anlattı, çok memnun olduk. Burada sadece şuna değinmek 

istiyorum. Bütün branşların bir araya toplanması, bir arada kamp yapılması, tabii ki performansa 

çok büyük etki yapar, başarıyı güçlendirir. Bizim bazı şubelerimiz var, inşallah onlar da göz önüne 

alınıyordur, muhakkak ki ben alındığını tahmin ediyorum. Hâlâ üniversitelerde çalışan, İstanbul 

dışında çalışan ve başarılı şubelerimiz var. Bu şubelerimizin de salon sporu şeklinde olan 

şubelerimizin de buralarda değerlendirilerek, ana yurdun içerisine alınması, onlara da çok büyük 

bir motive olacak ve çok büyük başarılarına imza atacaktır diye düşünüyorum. 

İkinci konumuz, bundan önceki toplantılarda genel kurullarda ve divanlarda bahsetmiştim. 

Geçen, deminki konuşmacı arkadaşlarımız ve bundan önceki arkadaşlarımız da Divan Kurulunun 

ne kadar önem arz ettiğini anlattılar. Bunu herkes biliyor zaten, Galatasaray Kulübünün, spor 

kulübünün Divan Kurulu Galatasaray’ın senatörleri yani senatosu anlamını taşıyor ve buradaki 

kişiler, yıllarını vermiş, herhangi bir konuda çok büyük tecrübeye sahipler. Çok büyük bilgi 

birikimine sahipler, gerek şubelerden gelenler, gerek diğer kulvarlardan gelenler, burada bu bilgi 

birikimlerini, tecrübelerini, kulüp lehine, yönetime faydalı olmak, Galatasaray Camiasına hizmet 

etmek lehine, bir araya gelerek, bu kurumun daha da çok kurumsallaşması için, projeler kurulu 

diye bir kurulların kurularak, sponsorluk olur, iletişim olur, medya olur, performans olur, 

namütenahi olabilir ve deminki konuşmalarda da ne kadar elzem olduğu bunlar, evvelki 

konuşmalarda ve yaşanan olaylarda da elzem olduğu ortaya çıkıyor. Böyle bir konuyu tekrar 

hatırlatmak istiyorum. Burada bu tür insanların bu bilgi birikimlerinin komisyonlarca 

değerlendirilerek, o şubelere, o departmanlara tavsiye niteliğinde, idari nitelikte değil, akıl 

verme niteliğinde değil, tavsiye niteliğinde kulübe faydalı ve camiaya faydalı olmak açısından bir 

enerji birikimlerinin buraya aktarılmasında çok büyük fayda görüyorum. 

Diğer bir konu, yine geçen genel kurulda bahsetmiştim. Bu şu anda Türkiye'de örneği yok, 

Galatasaray da hep ilklerin kulübü olduğuna göre, spor camiasına, spor kulüplerine çok fayda 

getirecek ve bilhassa Galatasaray açısından düşünüyorum, çünkü Galatasaray bu işte %90 hazır. 

Türkiye'de bir sürü üniversite var. Bizim de üniversitemiz var, çok saygın, ama ismi Galatasaray 

üniversitesi ve camiaya çok büyük hizmet eden abilerimiz, hocalarımız orada yetişiyorlar, devlet 

üniversitesi, şimdi Türkiye'de üniversiteler 125 tane spor yüksek okulu bölümü veya fakültesi 

olan okul var, Türkiye'de bakın. Galatasaray da bir spor kulübü ve Türkiye'nin en büyük spor 

kulübü ve dünyada sayılı spor kulübü, yurt dışına maçlara gittiğimiz zaman, nereden geldiğiniz 

dedikleri zaman çoğu ülkelerde, Türkiye diyoruz, duruyor, Galatasaray deyince hemen anlıyor, 

yani Galatasaray’ın ne kadar tanındığını ve dünyada Türkiye'yi ne kadar temsil ettiğini hepimiz 

biliyoruz ve bunun bilincindeyiz. Bu spor bilimleri fakülteleri artık çoğaldı. Kulüplerin de 

vakıflarda olduğu gibi, kendi bünyelerinde spor bilimleri fakülteleri kurarak, direkman kulübün 

uhdesinde ve kulübe hizmet etmek şartıyla, bunun bürokratik diğer konularını Galatasaray 

Kulübü, Galatasaray Camiası, Galatasaray Başkanı, isterse halleder, hiç sorun olmaz. Ben çünkü 

4 tane üniversitenin kuruluşunda bulundum, 30 sene Marmara Üniversitesinde çalıştım, spor 

akademisinde yöneticilik yaptım, şimdi başka bir özel üniversitedeyim, oralara hizmet ediyoruz. 

Bizim kulübümüz bu şeyden niye istifade etmesin. Zaman gelecek bu olacak, muhakkak ki, ne 

olur? Antrenörlük bölümü, yönetim bölümü, rekreasyon bölümü, animasyon bölümü, sporcu 



18 
 

sağlığı bölümü, beslenme bölümü, medya bölümü, spor teknolojisi bölümü, spor mühendisliği 

bölümü, spor sağlık bölümü, fizyoterapi bölümü, namütenahi açarsınız ve bunlar bugün bakın 

bir spor özel üniversitelere kaçar lira para ödüyorlar, kendi sporcularımızı yetiştiririz, burslu 

okuturuz, çok iyi üst standartlarda elemanlar yetiştiririz, her kulvarda, diğer geri kalanını, 

Galatasaray camiasına ve Türkiye'ye hizmet ederek, tüm amatör şubelerin, tüm basketbol da 

dahil diyelim, hepsinin masraflarını karşılayacak 4 sene sonra, para kazanırız, niye? Çünkü bizim 

tesislerimiz var. %90, %95 akıcı ve çalışır halde. İşler halde. Sadece iç dekorasyonlarla bu işler 

hallolur, kulübümüz de çok büyük bir katkı sağlamış olur Türk sporuna diye düşünüyorum. Son 

olarak da demin yabancı hakem konusu gündeme geldi. Bu branş olarak değil de, bunu bir spor 

adamı olarak düşünmek ve bir şeyler söylemek durumundayım. Bir ülkede, düşünün ki 

Türkiye'de 60 tane, 60 küsur tane federasyon var. Futbolun da federasyonu, en kuvvetli, en 

parası olan, en çok medyatik, en çok herkesin ilgilendiği ve herkesin uzman olduğu bir konu, 

Türkiye'de zaten herkes iki konuda çok uzman. Birisi teknik direktör, diğeri de politika. Şimdi 

böyle bir konuda, öyle bir hale geliyorsunuz ki, yabancı hakem getirelim. Yani diyorsunuz. Bir 

takımı kıskanıldığından veya başka nedenlerle. O zaman, insanlar düşünmez mi? Bugün futbolda 

bu böyle oluyorsa, yarın basketbolda, voleybolda, orada, burada herkes yabancı hakem isterse, 

ne olur? Nereye gider bu olay? Ondan sonra başka kurullara sıçrar bu iş, o zaman bizi idare 

edemiyorlar, işte iyi polis getirelim, bizi o idare edemiyor, vali getirelim, nereye gider bu iş? 

Böyle bir mantıksızlık olur mu? Kendi ülkesinde, kendi sorumlu olduğu kurumları 

yetiştiremiyorsan, eksik bırakmıyorsan, eksikliklerini tespit et, nerede bu eksiklik varsa, onları 

gider, yani yabancı hakem getirelim. Ne olacak? Bizim maçları onlar idare etsin.  Sen ne işe 

yarıyorsun veya Türkiye'deki bu hakem camiası ne işe yarıyor? Hepsine çok büyük hakaret olarak 

kabul ediyorum, bir spor adamı olarak. Beni dinlediğiniz için çok teşekkür ediyorum. Kısa 

keseceğim, çok arkadaşlarımız konuşmacılar var, onun için çok teşekkür ederim, sağ olun, var 

olun. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Ali Demir hocama teşekkürler. Sırada 4, 5 ve 6, sıradaki 3 konuşmacıyı anons ediyorum. 

4’üncü sırada Sayın Serhat Özalemdar, 5’inci sırada, Sayın Ömer Tümay, 6’ncı sırada Sayın Reşit 

Ömer Kükner.  

 

Serhat Özalemdar 

Sayın Divan Başkanım, Sayın Başkan ve Yönetim Kurulu ve saygıdeğer üyeler, hepinizi saygıyla 

selamlarım. Son zamanlarda sosyal medyada, voleybolla ilgili, hem Yönetim Kurulu üyemize, 

hem takıma çok saldırı var ve ben de bunun üzerine şu voleybol şubesinin gelmişten, geçmişten 

ne olduğunu, ne yaşandığını bize bir size sergilemek istedim. Onun için bir çalışma yaptım. Şimdi 

ilk bu tabloda gördüğünüz, 2012-2024 yılları arasında futbol takımında 12 tane antrenör 

değişmiş, bunların bazıları Mancini mesela 8 ay, Hamza Hamzaoğlu 11 ay, Mustafa Denizli 3 ay, 

Riekerink 11 ay, Selçuk İnan 20 gün kalmış, Torrent 5 ay kalmış, yani burada futbol takımında 

başarısız olduğu zaman gidiyorsun. Altında basketbol erkek takımı, bu seneler arasında 9 tane 

antrenör değişmiş, işte Ergin Ataman, Erman Kunter, saymayayım, bunu göstereceğim size, 

kadın bayan basketbolunda orada yok. Basketbol kadında 7 antrenör değişmiş, 2012-2024’te 
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erkek voleybol ve kadın voleybolda bu kadar sene içinde 4 antrenörle idare etmişiz. Şöyle de 

söyleyeyim, bu süreler içinde basketbol erkek takımı, 13 yıl evvel bir şampiyonluğu var, 13 yıldır 

şampiyonluk yok. Basketbol kadın, 14 yıldır şampiyonluğu yok. Voleybol erkek takımı 36 yıldır 

şampiyonluğu yok. En son 89, kadın voleybolda hiç şampiyonluk yok, 59 yıldır şampiyon olmadı, 

bizim kadın voleybol takımımız. 

Alttaki tabloda özellikle voleybol takımlarındaki çalışan antrenörlerin, mesela Nedim Özbey, 7 

yıl çalışmış. 2015’ten 2022’ye kadar. 7’ncilik, 7’ncilik, 6’ncılık, 3’üncülük, 3’üncülük, 4’üncülük, 

6’ncılık. Yani bu kadar 7 sene niye buna sabretmişiz. Ben biliyorum sebebini de Mehmet Cıbara 

burada olsaydı, bunlara cevap verirdi diye de düşünüyorum. Kadın takımında, Ataman 

Güneyligil, 8 yıl. Dereceler, 4’üncülük, 4’üncülük, 3’üncülük, 4’üncülük, 4’üncülük, 6’ncılık, 

5’incilik, 6’ncılık. 8 senede buna, yürü ya kulum demişiz. Daha sonra Nedim Özbey’den sonra 

erkek takımına, alt yapıdan gelen Umut Çakır antrenör oldu. 2022-2023’te 6’ncılık, 2023-2024’te 

4’üncülük elde etti. Dedik ki bu çocuk, bu şeyi kaldıramaz, ama anlatamadık, anlatamadık. Bir 

de Massimo Barbolini’yi yazdım oraya, o da bu sene 2025-2026’da antrenörümüz oldu, kendi 

sitesinde Galatasaray’da çalışacağını gösteriyor. Biz bu adamı 2012-2013, 2014, 2015’te 

denedik, getirdik, antrenörlük yaptı 3 yıl, dereceleri 3’üncülük, 4’üncülük, 4’üncülük. Bu adam 

İtalyan milli takım antrenörü. Okey. Bir de bir algı yaratılıyor, biz Fenerbahçe ile Vakıfla, 

Eczacıbaşı ile bütçeleri çok fazla mücadele edemeyiz. Niye Barbolini’yi getiriyorsun? Kaçıncılık 

için getireceksin onu yine, 4’üncülük için mi? Bu tablo, bundan sonraki tabloyu vermemize gerek 

yok aslında birkaç tane daha tablolar var, tam isimlerini, tek tek basketbol takım antrenörlerini 

hepsini yazdım size, keşke Mehmet Cıbara Bey burada olsaydı, bunlara cevap verseydi, ama 

yazık ki yok burada, inşallah cevaplarını verir. Yani demek istediğim şu, futbolda bizim seyirci 

baskısı, antrenör başarısız oldu mu gidiyor, ama voleybolda, maalesef baskı da yok, hiçbir şey 

yok, adama 8 sene yap diyorsun, veriyorsun. Bir de tabii bunun detayları var, dipleri, yani biz bu 

demin de Canın da söylediği gibi, alt yapılarda, hiçbir şekilde ne plan var, ne program var ama 

özellikle Galatasaray A takımları konusunda ciddi sorunlar var. Ama ben bunu inşallah bir dahaki 

divanda Mehmet Cıbara cevaplarsa, şu açıklamaları, onun üzerine detayları girerim, fazla da 

yorum yapmak istemiyorum, herkes görsün, ama yapılan algı da hoşuma gitmiyor. Şöyle, hep 

biz onlardan çok bütçemiz çok az. Benim federasyondan aldığım bütçe, yerli oyuncularda bizim 

55 milyon, diğer takımlarda da 35 milyon var, 50 milyon var, yabancı oyuncuların rakamlarında 

bir fark var aramızda. Ama ben federasyondan aldığım rakamlar da bende. Ama tahmin 

etmiyorum bunların tam olarak doğru olduğuna. Çünkü çok daha üst paralar verdiğimize, 

araştırmalarımdan dolayı çıkarmış olduğum rakamlar da var. Yani biz çok az bütçe ile bu sene 

Vakıfı da yendik, Feneri de yendik. Yani yendik. Ha bütçeyi sadece yorumlarsanız, algı 

yaparsanız, o zaman bizim Young Boys’a yenilmememiz lazımdı, elenmememiz lazımdı, yani 

böyle, sporda bir şey yok. Sen bütçen kadar iyi bir çalışma yapıp, iyi bir program yaparsan, ona 

göre iyi oyuncuları seçersen, başarırsın. Yani şu andaki bayan takımdan ben iki tane oyuncuyu, 

deseler ki ya yeni takım kur, bir tek Eylül’le İlkin’i tutarım, gerisi, bana göre çöp. Çöp yani.  

Kimse kusura bakmasın, benim fikrim bu. O yüzden de, peki özür dilerim. Peki.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Çok spesifik bir şey yapıyorsunuz, çok fazla. Süregelen bir şampiyona var.  
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Serhat Özalemdar 

Tamam. Keseceğim, yalnız dediğim gibi, bunun sonrasında çok detaya gireceğim, o zaman 

diyeceksiniz ki, haklısın filan diyeceksiniz ama, şimdilik kesiyorum. Çöp dediğim için özür 

diliyorum, ama 15 senedir hangi menajerin o menajerlik şirketinin, kuruluş gazetesindeki 

ortaklarının kim olduğunu ben biliyorum ama kimse bilmiyor, bilenler var, nedenlerinin ne 

olduğunu zamanı gelirse, onları da açıklarım size, ama bu bir antrenörün 7 sene bu kadar 

başarısızlıkla devam etmesi, 8 sene de erkek, bayan takımının antrenörünün değişmeden devam 

etmesi soru işaretidir. Bunu da siz düşünün. Beni dinlediğiniz için teşekkürler. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Ömer Tümay buyurun.  

 

Ömer Tümay 

Sayın Başkanlarım, kıymetli heyetleri, hepinizi ve değerli Galatasaraylılar, hepinizi saygıyla 

selamlıyorum. Sevgili Can’ın konuşmasına katılıyorum, evet benim de söyleyeceğim çok şeyler 

var, özellikle spor okulları ve maalesef Florya hakkında, ama o gün bugün değil. Bugün susmamız 

gereken gün. Sadece şunu söyleyebilirim futbol için, birtakım oyuncular, getiriyoruz. Transfer 

ediyoruz. Hepsi önemli isimler, nedense birkaç ay sonra bunlardan vazgeçiyoruz ve 

gönderiyoruz. Gönderdiğimiz adamlar, işe yaramaz diye gönderdiğimiz adamlar, göndermeden 

önce de o mevkilere adam arıyoruz, özellikle stoperden, Nelsson’dan bahsediyorum. Adamı 

elden çıkarıyoruz, gözden çıkarıyoruz, gönderiyoruz. İtalya liginde bir takımda ilk 11 çıkıyor 

adam daha gönderir göndermez. Bakın dikkat edin, Estonya liginden, Moldovya liginden filan 

bahsetmiyorum. İtalya liginden bahsediyorum. İtalya liginde gittiği takımda ilk 11 de çıkıyor. 

Angelino, adamın 6 ayda ipini çektik. Adam haftalardır İtalya’da 11 karmasında. Haftanın 

karmasında, İtalya liginde. Şimdi buralarda bir düşünmek lazım, bir şeyler yanlış oluyor. Yani bir 

oyuncuyu transfer etmek, sadece tutup kolundan getirmek değildir. O oyuncuyu burada 

kazanmak lazım, takıma monte etmek lazım, kendisini ve ailesini İstanbul'a adapte etmek lazım. 

Bunları yapmazsanız, adamı kaybedersiniz. Her kaybettiğimiz adam, bize çok büyük paraya 

patlıyor. Öyle 3 liraya, 5 liraya değil, korkunç paralara getiriyoruz, ondan sonra çok düşük 

paralara da kiraya veriyoruz. Çünkü bir şekilde kadroyu da boşaltmamız lazım. Bugün 

Zaha’sından tutun, bunların hepsi bir isim daha söyleyecektim ama, Tete, bunların hepsi kirada 

olan adam, Zaniolo, ooy Zaniolo geliyor falan filan bir kıyamet koptu. A, geldi, adamı görmedik 

bile. Bir öyle usulen oynadı, ondan sonra kiraya verdik, hâlâ kiradan kiraya koşturuyoruz adamı, 

kirası sadece maaşını karşılıyor adamın, bu adamlara bu kadar paralar verdik. Bir futbolcunun 

referansı ile bir başka futbolcu ithal ettik, şey yaptık, transfer ettik Belçika’dan, ya insan bir 

bakar, internetten bir bakar ya, bu adam kendi kulübünde ne yapmış? Kendi kulübünde daha 

sezon başında devre dışı kalmış bir adam. Şimdi Osimhen’den bahsetmedim, öyle bir şey 

demedim, oradan bir Osimhen lafı geldi ama şu Cuesta’dan bahsediyorum. Yani biz elimizdekini 

veriyoruz, dışarıdan aldığımız adam, hiçbir araştırma yapmadan bir adam koyuyoruz yerine. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
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Sayın Ömer Tümay, şampiyona devam ederken, önceki futbolculara bir lafım yok, bizden hani 

gitmiş, şu anda kadromuzda olmayan ama akredite olmayan, mevcut asetimiz konusunda bir 

hassasiyet rica ediyorum sizden. 

 

Ömer Tümay 

Ben hassasiyet gösteriyorum da, benim göstermem değil, esas Florya’nın göstermesi lazım, 

adamları kaybetmemek için, alırken de doğru adımları alması lazım. Neyse bu konuyu 

uzatmayacağım. Şimdi Sayın Serhat Özalemdar’ın söylediği şeylere bir cevap vermek istiyorum. 

Mehmet Cıbara yok diye 2, 3 defa söyledi. Sayın Cıbara şu anda İtalya’da, bu akşam saat 10’da 

TRT yıldızda verecek, kız takımımız, ilk 4 içinde Avrupa'da, onun rövanş maçını oynayacak. Zor 

bir maça çıkıyorlar, Allah yardımcıları olsun, onlardan başarı bekliyoruz, Cıbara olmadığı için 

burada yanıtlayamıyor. Bunu söyleyeyim.  

Şimdi niçin şampiyon olamıyoruz, işte geçmiş yılların dereceleri açıklandı. Biz nasıl olacağız? 

Bugün kız takımında, bir tek Fenerbahçe var, hem kız, hem erkek oynayan, kız takımında, önemli 

takımlar var, bunların hepsi, kız derken kadın voleyboldan bahsediyorum. Bunlar sadece kadın 

voleybola korkunç paralar harcıyorlar, ama korkunç derken, bizim 5 mislimiz bütçelerle 

gidiyorlar, yani bizim 160 bin Euro vererek aldığımız bir elemanı kenara koyuyorlar, bunlar, 2 

milyon euroya kadar adam alıyorlar, bizim ise bütçemiz kız takımında, kadın voleybolda 62 

milyon lira, maaş bütçemiz, buna deplasman masrafları, salon kiralarını filan koyduğumuzda, 

yıllık harcayabildiğimiz para, 3 milyon Euro, kızda, bir bu kadar da erkek takımı var. 6 milyon 

Euro. Oysa erkek voleybola baktığınızda, Ziraatbank, Halkbank bunların da bayan takımları yok, 

kadın takımları yok. Bunlar bütün kaynaklarını erkeğe harcıyorlar, biz ikisini birden taşımak 

zorundayız, en büyük problemlerden biri bu. Bir de bizim bütçemiz bu kadar, buna yapacak bir 

şey yok, yani Barbolini’yi niye aldık dedi, evet Barbolini bir oturuldu bunların hiçbiri paldır küldür 

karar verilen, alınan adamlar değil, Barbolini’nin önümüzdeki sene yardımcı antrenörde, bu 

sene devre arasında geldi ki, voleybolu Türkiye'de tanısın, etsin, bizim takımı tanısın, diğer 

takımları tanısın, sporcuları tanısın diye getirildi. Bunların hepsi bir matematik içerisinde 

yapılıyor, bir hesap içerisinde yapılıyor, hiçbir şey öyle, (Federasyondan aldığım rakamlar...) 

Yanlış, federasyondan aldığınız rakamlar doğru değil. Doğru değil. Müsaade buyurun ben 

anlatayım. Gelelim voleybolda bütün bunlara rağmen, alt yapılara, kızlarda, alt yapıda, 6 tane 

takımımız var. Erkeklerde de 3 takımımız var. Kızlarda 72 oyuncumuz var. Erkeklerde de 45 

oyuncumuz var, alt yapıda, toplam 117 tane de sporcumuz var. Kızlarda 3 tane milli oyuncumuz 

var, erkeklerde de 2 tane var. Bu arada erkek alt yapıdan gelen takımlarda 3 tane oyuncumuz A 

takımda oynayabilecek seviyede, önümüzdeki sezonlarda görebileceksiniz. Yani o kadar kötü 

tablolar çiziliyor ama her şey maliyetlerle alakalı, yoksa büyük bir sevda var. Herkes koşturuyor, 

ediyor, çok yoğun bir çalışma var. Mehmet Cıbara için bir iki şey daha söylemek istiyorum. 

Mehmet Cıbara geldikten sonra, altyapılardaki hoca sayısı, 3’ten 14’e çıktı. Fizyoterapistimiz bile 

var ve biz bütün bu çocukları yetiştirirken, hakikaten Galatasaray ruhuyla yetiştirmeye çalışıyor, 

oradaki bütün hocalar, hepsine bu vesileyle teşekkür ederim. Diğer bütün kulüpler, Eczacı, Vakıf, 

Fener, şu bu, bunların hepsi parayla çocuk transfer ediyorlar, öğrencileri transfer ediyorlar, 

parayla alıyorlar, biz parasız alıyoruz, biz alıyoruz, yetiştiriyoruz. Ha, yetiştirdikten sonra, bizde 

kalır, sonra gider, biz A takıma alırız, ayrı. 
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Bir başka konu da bu spor okullarının voleybol ayırdı, diğerlerinde sıkıntılar var. Onu da bir 

vesileyle, bilahare konuşacağız, sevgili Can’da da var o, notlar. Bende de var. Onları bilahare 

konuşacağız ama voleybolda, ilk defa biz 18 milyon lira gelir sağladık, Galatasaray’a. Ve bu 

önümüzdeki sene, 36 milyon olarak planlandı. Buradan bir katkı sağlıyoruz. Bakıyorum, başka. 

Evet 3 hoca, 14’e çıktı, bunu da bahsettim size, evet şimdilik bu kadar söyleyeceklerim. Dediğim 

gibi saat bu gece 22 de televizyonda seyrederseniz kızlarımızı, bu kısıtlı bütçe ile neler yaptığımızı 

göreceksiniz. Galatasaray diğer kulüplere benzemez, hakikaten kalbimizde, yüreğimizde, biz 

sporcularımızı, hocalarını, teknik heyeti destekliyoruz, büyük fedakârlıklar yapıyorlar ve 5 misli 

fazla bütçemizde olanlarla kafa kafaya gidiyoruz ve büyük ihtimalle ilk 4’e gireceğiz bu sene, 

teşekkür ederim, beni dinlediğiniz için. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Saygıdeğer hazirun, ben buradan Divan üyemiz Sayın Ömer Tümay’a çok teşekkür ederim. 

Özellikle son yıllarda büyük ölçüde camiamızın ilgisi, haliyle tabii lokomotif olan futbol 

faaliyetine odaklanmış durumda. Kendisi voleybola ciddi anlamda bir manevi katkıda bulunuyor, 

bütün maçlara, deplasmanlara gittiğini görüyorum. Sayesinde ben de şubeye destek olmak 

anlamında, gittiğim 2, 3 maçta, şey yaptım ama yeterince gidebiliyor musunuz derseniz, bütün 

maçları izleyemiyorum. Yalnız bir camiada, Divan üyelerimize bir serzenişte bulunmak 

istiyorum, yüksek müsaadenizle. Biz sezon başında şube kaptanlarını getirerek, Işıl kaptan geldi, 

basketbol, kadın basketbol ve kadın voleybolda bir kombine lansmanı yapıldı, futbola göre çok 

cüzi fiyatlarla, toplam, 2 toplantıda kadın ve kadın voleybol ve kadın basketbol kombinesi alan 

divan üyesi sayısı, 11. Üç bin yüz aktif divan üyemiz var. Ben burada kimseyi suçlamıyorum, 

böyle bir tarzım da yok ama bir serzenişte bulunmak istiyorum. Bu şubelere yeterince katkıyı 

verebiliyor muyuz? Çünkü çok enteresan bir olay, daha önceden mesela Eczacıbaşı’nın 

basketbolu vardı, bütün diğer branşları da kapattı. Sadece kadın voleybola fokuslandı. Yine 

müessese takımları o şekilde, yani bizim yani ne kadar ekmek, ne kadar köfte demek 

istemiyorum, sporun da bir ruhu var. O parkelerin, o salonların, soyunma odalarının bir ruhu 

var, ama bu bütçelerle çok daha büyük başarılar gelebilir mi? Nasıl yapabiliriz bu katkıları nasıl 

artırabiliriz? En azından hepimizin, maddi imkânları olanların ben bu şubelerden kombine 

almasını öneriyorum. Yani. Teşekkür ederim, dinlediğiniz için. Şimdi sıradaki konuşmacımız 

Sayın Reşit Ömer Kükner, ondan sonra Sayın Nedret Yayla’ya ve en sonunda da Sayın Murat 

Turgut’a söz vereceğim. Sayın Faruk Gürbüzer’in feragat ettiğini.  

 

Faruk Gürbüzer 

Ben feragat etmedim Sayın Başkanım, anlaşılmadı. Ben şunu söylemek istemiştim ama. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Yok. Yok. Söylersiniz o zaman, 9’uncu sırada konuşacaksınız. 

 

Faruk Gürbüzer 

Hayır konuşmayacağım. Ben içinde bulunduğumuz bu koşullarda rakiplerimiz tarafından 

aleyhimize işletilen durumlar, komisyonlara karşı, bu toplantıda Yönetim Kurulumuz veya 
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yandaşlarımız için, aleyhte söz söylenmemesi konusunda sizden bir ricada bulunmuştum. Ben 

de bir muhalifim, çoğu arkadaşım gibi muhalifim ve soracağımız çok şeyler var ama bugün değil. 

Bunu anlatmak istedim. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Peki, konuşmaktan imtina ediyorsunuz. Peki, teşekkürler. Buyurun.  

 

Reşit Ömer Kükner 

Hepinizi saygıyla selamlıyorum. Öncelikle Sevgili Başkanımıza geçmiş olsun, sağlıklı bir şekilde 

tekrar başımıza döndüğü için, Fethi Heper, çok sevdiğim bir büyüğümdü, Eskişehirspor’da 

oynadı, Galatasaray’a gelecekti, bizzat bana anlattı, Metin Oktay’ın talebi üzerine ama son anda 

vazgeçti, çok sevdiğim bir büyüğümdü. Fethi hocamı da buradan sevgiyle, saygıyla anıyorum. 

Türk futbolundan iyi ki geçti, çok değerli bir insandı kendisi.  

Şimdi soluma dönüyorum, Divan Başkanımıza bakıyorum. Diyorum ki, iyi ki şike itirafçısı, 

hapishanede yatmış bir divan başkanımız yok. Sağıma dönüyorum, sağıma dönüyorum, kendi 

çapsızlığını, başarısızlığını örtmek için tek ayak üzerinde 40 yalan söyleyen, kitlesini koyun 

sürüsü muamelesine layık gören dede servetiyle ülke futboluna karışıklığın daniskasını 

yaşatmaya çalışan bir başkanımız yok diyorum. 

Salona bakıyorum, sizlere bakıyorum, iyi ki paranın esiri olup, hançerelerini yırtarcasına gitme 

sana muhtacız diye tempo tutan üyelerimiz yok diyorum. 

Şimdi buradan göremiyorum ama şu köşeye gitsem görürüm, iyi ki deplasman takımı yedek 

kulübesinde 43 milyon euroluk, instagram fenomenliği dışında hiçbir şey yapmayan, sürekli 

ağlayan bir teknik direktörümüz yok diyorum. 

Sonra en ön sıraya bakıyorum ama başkanlarımız yok, eski başkanlarımız hep en ön sırada 

olurlar, yok, kulüp başkanından bahsediyorum, divan başkanlığını ilk sırada söyledim. Tarla 

sürmekten, hapis yatmış, başkanlarımız, iyi ki yok diyorum. Çünkü burası Galatasaray, 

Galatasaray, ahlakla, alın teri ile namusla, iş yapan bir kulüptür. Böyle yapmaya devam 

edecektir. Galatasaraylı olmanın gururunu bir kez daha yaşıyoruz, şu çirkin ve karanlık ortamda. 

Şike, sporda en büyük sahtekârlıktır, en aşağılık eylemdir. Sokağa çıkın, meydanlara çıkın, 

caddelere çıkın, şikeci diye bağırın, dönüp bakacak bir tane Galatasaraylı yoktur, bir tane 

Galatasaraylı bulamazsınız, kitlesel olarak kimin dönüp bakacağını ben hayalimde yaşıyorum, 

onun için bize bin yıl sürecek bu kara lekeyi sürmeyen, geçmişteki tüm Galatasaray 

yönetimlerine çok teşekkür ediyorum. O kelime ile bizi bir araya getirmedikleri için, başkaları ise 

sürekli anılıyorlar, UEFA da güncel olarak hâlâ listenin ortalarında yer alıyorlar. 

Kemerburgaz tesislerindeki görsele Başkan kısa diye biraz sitem etti ama ruhunu yansıttı olayın, 

çok teşekkür ediyorum bizi oraya hazırladıkları için, ayrıca bir özel teşekkürüm de armanın geçen 

sefer beni uyarmıştınız, düzeltilmiş olduğunu, Galatasaray armasının, görmekten gurur 

duyuyorum. Yalnız küçük bir sitemim var, geçmişte Hayri Kozak beyefendi burada sitem etmişti. 

Elini kolunu sallayan haklı olarak oradaki güvenlik görevlisi sokmamıştı. Ben de iki kere Aykut 

Başkanımla Kemerburgaz’a gittim, hepsinde izin aldık. İzin almadan Galatasaray’ı aşağılayan bir 

başka takım amigosu gazetecinin orayı gezip, sonra yazmasının bir sorumlusu olmalı. Kimse bu, 

onun bir şekilde ne diyeyim, cezalandırılması demeyeyim de, en azından uyarılması gerekiyor. 
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Orası yol geçen hanı değil, Divan üyeleri bile izinsiz ve gerekli prosedürü tamamlamamışken, 

insanların oraya girip, Galatasaray’ın mahremine girmeleri en azından sevimli olmadı.  

Şimdi ben AZ Alkmaar maçında stratejiyi Başkanın belirleyeceğini düşünüyordum, dünkü Rize 

maçından sonra, çünkü bu bir matematik işi, şampiyon olup, gelecek sene doğrudan 

Şampiyonlar ligine gitmeyi mi tercih ederiz, işte Alkmaar’ı biraz yumuşak mı geçeriz diye, ama 

Başkan talimatı verdi, anlıyoruz ki, Perşembe günü burada, hepimize çok büyük görev düşüyor, 

en başta teknik heyetimize, sahadaki aslanlarımıza ve bize ben kişisel olarak görevimi yerine 

getireceğim Başkanım, burada olacağım. 

Sayın vekilim, gözlerinizde o ışığı gördüm. Keşke. Ben Neuchatel maçını seyredememiştim, 

Moskova’da görevli olduğum için ama ertesi gün kaseti gelmişti, hâlâ, evet, çok çok müthiş bir 

olaydır o, Galatasaray tarihinin yüz akıdır.  

Derbi deyince, önce şunu söyleyeyim, Başkanın tavrı çok doğru, ben not almıştım ama onun 

üzerinden geçmeyeceğim. Federasyon başkanı, Federasyon adına çağrı yaparken, çağrı yaptığı 

kişilerin statüsünü bilmiyor, Başkan söyledi, 45 gün cezalı başkan, imza atamaz, federasyona 

gidip Galatasaray’ı temsil edemez. Dursun bey çok güzel vurguladı. Bunu bile bilmeyen bir 

federasyonla yüz yüzeyiz, karşı karşıyayız, bunların ülke futbolunu yönetmesi, mümkün değil 

peki, size katılıyorum, daha yumuşak bir şey söyleyecektim. Evet, evet, İrfan abi, çok 

doğrusunuz.  

Derbide Başkan söyledi yine, sanki ilk devre, benzer şartlar yoktu. Benzer gerilim yoktu. Konu 

Galatasaray’ın sahasına gelince, hep böyle oluyor, bir dönem vardı, şampiyonu alkışlayın, dizilin 

diye, ben o zaman da karşı çıkıyordum, biz hak edeni alkışlarız, süper kupada 5 yediğimiz 

Beşiktaş’ı, Galatasaray takımı, bütün herkes dizilerek alkışladı, kupa töreni sırasında, 

Galatasaray hak edeni alkışlar. 

Maçta muhtemelen geçen sezonun tekrarı olacak, sahaya birilerini salacaklar, maç öncesi, 

tribünleri aşağıya indirmeye çalışacak, sağ duyunun hâkim olacağını düşünüyorum. Maça 

gelecek kardeşlerimiz açısından, demin biri söyledi, İt ürür, kervan yürür diye. İt sahada dolanır, 

biz sadece bakarız, yani herhangi bir tepki göstermeye gerek yok. Bir de demin arkadaşım 

oradan uyardı beni, doğu altta, korner atarken çok cevval bir yer orası, özellikle korner 

atışlarında, rakip takımın çok dikkat etmemiz lazım. Ayrıca yönetimin tedbir almasını diliyorum. 

Hem maç sırasında, hem maç sonrasında, geçen sene yaptıkları kalleşçe hareketi tekrar 

yaşatmamamız lazım. Bir de Galatasaray hep diplomasinin ocağıdır. Diplomasiyi çok iyi bilir. 

Diplomaside de mütekabiliyet diye bir ilke vardır. O ilkenin ben 416’dayım, hemen yanım 

deplasman tribünü, kafam patlayacak onu biliyorum. Ona rağmen, mütekabiliyet ilkesinin 

birebir uygulanmasını talep ediyorum yönetimimizden, bu en azından geçmiş maçta, geçen yani 

bu sezon başındaki maçta, işkenceyi çeken kardeşlerimizin bir miktar rahatlamalarını 

sağlayacaktır. 

Bir de sahadan çekilme olayı var, Adana Demirspor çok sevdiğim bir takım, çok sevdiğim bir 

kulüp, Mersinli olarak normalde çok sevmemem lazım ama, çok severim. Sahadan çekilme 

planlı, programlıdır. 7 Nisan’da Başkanım Urfa’daydı, İbrahim Hatipoğlu kardeşim Urfa’daydı, 

başka kimler vardı? Metin bey de vardı hatırlıyorum. Davulla zurna ile ilan ettiler, maça 

çıkmayacağız diye. Ve sonra işte gelecek cezaları hesap ederek, maçtan çekilmeyi planladılar. 

Adana Demirspor’un yaptığı iş, planlı, programlıdır. Baştan hesaplanmıştır. Öyle futbolcuların 
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kendi aralarında haksızlığa isyan ederek, ki penaltı o. Bir açıda Mertens’e müdahalesi var, 

Semih’in, bunu baştan planladılar, ama işte 18 dakika gecikerek şey yapabildiler. Orada da çok 

ilginç bir şey var. Federasyon hak mahrumiyeti olan başkanları toplantıya çağırıyor dedim, şimdi 

hukukta bir terim var, nesebi gayri sahih diye, bunu birebir uygulayamam ama konumu gayri 

sahih, Murat Sancak, PFDK’ya sevk edilirken, madde şu. Adana Demirspor başkanı olarak PFDK 

ya sevk edildi. Sonra baktılar değil, Adana Demirspor a.ş. Yönetim Kurulu başkanı sıfatıyla sevk 

ettik dediler, o da değil, en son dediler ki, akreditasyon listesinde var. İşte Adana Demirspor’u, 

ben de bazen akredite olup gidiyorum ama kulübü temsil etmedim hiçbir zaman, öyle bir 

gerekçe ile ceza verdiler. Böyle insanların olaya hâkim olmadan, olayı bütünüyle bilemeden, 

yönetmeleri Türk futbolu açısından çok acı bir gerçektir. Son olarak şunu vurgulamak istiyorum. 

Erden Timur, bundan 2 sene önce, Sivas – Galatasaray maçındaki o meşhur pozisyonda çıktı biz 

istiyoruz dedi. Biz öğrenmek istiyoruz, VAR konuşmalarının açıklanması dedi ve VAR konuşmaları 

açıklandı.  

Şimdi çok doğru bir şey yaptı Galatasaray, 46 pozisyonun açıklanmasını istedi. Bunun üzerinde 

mutlaka durmamız lazım. Çünkü o 46 pozisyonda alınacak verilecek puanlarla belki biz haftaya 

Perşembe günü tur atabilirdik, yani o kadar büyük fark olacaktı. Ama, erken atalım diye. Şimdi 

Sayın Vekilim söyledi, Sami abi söyledi, o iş tamam artık. 

Çok, çok güzel bir maç bekliyorum. Takımımızın çok başarılı olacağını düşünüyorum. Yolumuz 

25’inci şampiyonluk yoludur. Yolumuz 5’inci yıldız yoludur. Yolumuz, Avrupa yoludur da demek 

isterim. İnşallah onu da Alkmaar karşısında yapacağız, yaşasın Galatasaray. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Reşit Ömer Kükner’e teşekkürler. Kayıt vermiş olan son konuşmacımız, pardon son iki. Şu 

anda Sayın Nedret Yayla. Son konuşmacımız da Sayın Murat Turgut. 

 

Nedret Yayla 

6674 Nedret Yayla, Sayın Divan, Sayın Başkanım, Sayın Yönetim Kurulu, tüm Galatasaraylılar, 

hepinizi saygı ve sevgilerimle selamlıyorum.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Pardon, Bursa’dan. 

 

Nedret Yayla 

Bursa’dan efendim, evet. Şeyden, internetten tanışıyoruz Başkanım. Evet. Değerli hazirun, ben 

ilk defa tabii benden büyük ağabeylerimiz var ama, bazılarınızın 68 yılında Metin Oktaylarla 

başladım, futbol maçlarını izlemeye. İşte bugüne kadar geldik, 57 yıl olmuş, herhalde içimizde 

genç Galatasaraylı kardeşlerimiz de var, divan üyesi olmakla birlikte, Okan hocamız kadar şanslı 

bir Galatasaray antrenörü hatırlamıyorum. 1970 yılında PTT takımından, Aydın, Tuncay ve 

rahmetli Metin Kurt’u almıştık o 3 oyuncu ile biz 3 sene Brian Birch’le şampiyon olduk. Sonra 

Fatih hocamızla, işte takımda 2 tane yabancı vardı, Hagi ve Popescu, sonradan Taffarel geldi. 4 

yıl ve UEFA şampiyonu olduk. Şimdi bazı değerli konuşmacılar da değindiler. Gelen ve giden 

futbolcuların hesabı yok, gelen bir türlü, giden bir türlü, gidenler niye gitti, onu da tam anlamak 
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mümkün değil. Ama ben bu kadar transfer zenginliğinde, Türkiye'de başarılı olmakla beraber, 

yurt dışında yeterli başarıyı sağladığımızı düşünemiyorum maalesef. İnşallah önümüzdeki 

Perşembe günü, Sayın Başkanımızın verdiği direktifle stadımız dolar, yeni bir Neuchatel Xamax 

mucizesi gerçekleştiririz ama o mucize olmazsa, maalesef Avrupa'da başarılı olamadık. 

Bunun nedenini ben iki şeye bağlıyorum, biz biliyorsunuz son 5 yılda, Fenerbahçe’yi 4 kere 

yendik kendi sahalarında, ama bir dönem vardı ki, 20 yıl yenememiştik, bir türlü şansımız 

tutmuyordu. Sadece defans yaparak, biz o sahadan şampiyonluk çıkarıyorduk. En son bir 0-0 

biten maç vardı. Orada bir gol yesek, şampiyonluk gidiyordu ama Fatih hocamız orada 

beraberliği aldı ve Galatasaray’ı şampiyon yaptı. Benim gördüğüm şey şu, Galatasaray çok iyi 

hücum ediyor, çok iyi oyuncuları var, ama defans yapmayı hiç bilmiyor. Yoksa bu kadar gol 

yemeyiz ve çok kritik maçlarda yemeyiz, dolayısıyla defans da futbolda başarının kriterlerinden 

biridir. Ve bence defans yapmayı bilmeyen takımın temeli yok gibidir, bir şekilde çöker. İkinci bir 

şey, tüm bu söylediklerimi unutabilirsiniz ama bir şeye dikkatinizi çekeyim. Galatasaray takımı 

kontratak yapmayı da bilmiyor. Kontratakta alıp topu gidebilen bir tek Kerem vardı, onu da ne 

hikmetse sattık. Ben bakıyorum en hızlı kanat oyuncularımıza topu alıyorlar, önleri boş, geri pas 

veriyorlar. Yani Galatasaray takımının defans yapmayı ve kontratak yapmayı mutlaka öğrenmesi 

lazım, başarılı olması için. Ama bir türlü 3 seneden beri biz bunu göremiyoruz, Okan hocayı bu 

konuda kim eğitebilir, Fatih Hoca mı eğitir, bilmiyorum onu, kıdemli antrenör olarak ama bu 

konuda gerçekten bir eksiğimiz var. 

Evet, efendim doğru söylüyorsunuz ama bir türlü başarılı olamıyoruz Avrupa'da, bu kadar 

transfere rağmen. Peki, suçum, kusurum varsa, affola, belki kastımı aşmış olabilirim ama bu 

konuda mutlaka birtakım önlemler alınması gerektiğini düşünüyorum. 

Son bir konu, inşallah yanlış anlaşılmaz, değerli Başkanımız söz konusu toplantıya 

katılmayacağını söylediler. Mutlaka haklıdırlar, yani bunu düşündüklerine göre, %100 haklıdırlar 

ama ben kendi kendime düşündüm, bu toplantı olur da o toplantının sonucunda, işte suyun 

ötesindeki kulübün başkanı ve Futbol Federasyonu başkanı, yaptıkları algı yönetimine yenilerini 

eklerlerse, bizi orada kim savunacak? Sayın Can Çobanoğlu’nun görüşlerine katılıyorum, 

yönetimimiz her konuda çok başarılı ama algı yönetimi konusunda bence biraz daha profesyonel 

desteğe ihtiyacı var. Çünkü Galatasaray’ın üzerine yapıştırılmaya çalışılan bu, korunuyor imajının 

aslında hiç olmaması gerekirdi. Korunan takım aslında şey, Fenerbahçe. Dün de gördük, hakem 

bütün takdir haklarını rakip takımdan kullandı. Allahtan futbolcularımız iyi mücadele etti, 

şansımız da yaver gitti, bir gol attık. Yoksa bütün takdir hakları rakip takımdan yanaydı. Aslında 

mutlaka penaltı filan vermek de gerekmiyor. Sizi ufak ufak doğruyorlar, VAR da müdahale 

edemiyor ve sonuçta o maçtan başarılı olamıyorsunuz. Dolayısıyla haddim olmayarak, Sayın 

Başkanıma bir konuda bir ne diyeyim, ricamı ileteyim. O toplantının sonucunda, bu algı 

yönetimine her ikisi birden başarılı bir şekilde yürütürlerse, bizi orada kim savunacak, onu da 

düşünmelerini istirham ediyorum. Hepinize saygılarımı sunuyorum. Son bir şey de Sayın Divan 

Başkanımdan, kendisi de biliyorlar, ben Bursa’dan katılıyorum, çok sık gelemiyorum. İşte biraz 

evvel bahsettik, İzmir’den, hatta İngiltere’den, Amerika’dan katılabilecek değerli divan 

üyelerimiz var. Yılda hiç olmazsa bir ya da iki tane divan toplantısını web ortamında yaparsak, ki 

Aykut Başkanım bu konuda çok tecrübelidir, çok güzel yönetir o toplantıları web ortamında, yani 
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bilgisayar, internetten, internetten efendim, yapabilirsek, o değerli üyelerimizin de katılma şansı 

olur diye düşünüyorum. Hepinize saygılarımı sunuyorum. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın konuşmacıya teşekkürler. Sayın Murat Turgut buyurun. Kayıt vermiş olan son 

konuşmacımız. 

 

Murat Turgut 

Öncelikle, Sayın Divan Başkanım, değerli divan heyeti, Sayın Kulüp Başkanım, muhterem 

hazirun, Murat Turgut, 8621, konuşmama öncelikle Başkanımıza geçmiş olsun dilekleriyle 

başlıyorum. Tüm kalbimle geçmiş olsun diliyorum. Dün akşamki öncelikle futbol takımımızın 

maç sonu biraz telaş yaşadık ama sonuçta kazandığımız için ve bu yolda ilerlediğimiz için ve 

inşallah sonunda da şampiyonluğu göğüsleyeceğimizi düşündüğümüz için son derece eminim, 

benim daha önceki konuşmacılardan bahsettikleri konuların üzerine, benim özellikle söylemek 

istediğim birkaç cümle var, bunlardan bir tanesi, en son Kemerburgaz tesisimize, bir şekilde bir 

kişi, bu pespaye kişi diyeyim hatta, elini kolunu sallayarak girip, her türlü kendine göre, kendi 

algısını veya haber yapmak, ne amaçlı bilmiyorum. Aynı şekilde keza daha evvel de bir kulüp 

başkanı, stadımıza bu şekilde girmişti. Son derece kendi adıma rahatsızlık duyuyorum. Yani bu 

kadar rahat bir şekilde insanların bizim mabedimize bu şekilde rahat girmeleri, şahsımı çok 

rahatsız ediyor. Bunun dışında amatör şubelerle ilgili hep diğer üye arkadaşlarımızla, 

büyüklerimle konuştuğumda, orada biraz daha yönetimimizin çok destek verdiğini biliyorum 

ama daha fazla üzerinde durmalarını, daha fazla sahip çıkıyorlar ama daha fazla sahip çıkmalarını 

rica ediyorum. Burada benim amacım, özellikle bir kişi ya da Yönetim Kurulu, bazı isimler değil, 

genel anlamda herkesin bu konuda hassasiyet göstermesi, çünkü ben de az evvel Can ağabeyin 

dediği gibi, Hasnun Galip’te bir dönem yaşamış biriyim, oranın ruhunu çok iyi biliyorum. O 

dönem erkek ve kadın voleybol takımımız orada çalışıyordu. Zaman zaman erkek basketbol 

çalışıyordu, kadın basketbol Florya’da çalışıyordu, çok değerliydi. Hatta yakın zamanda vefat 

eden Enver Göçener de antrenmanlarını orada yapıyordu ki, son şampiyonluğumuzun 

antrenörüdür kendisi, hatta tabii ki gönlümden geçen de olabilecek tesisimizin bir kısmına veya 

bir yerine isminin verilmesini arzu ederim, Enver Göçener’in, böyle bir gönlümden geçen, 

birlikte çalıştığım bir insan olarak, bir büyüğüm olarak, çok şey öğrendiğim kişi olarak. Bunu 

düşünürüm. Diğer branşlarla ilgili görüşmelerde, konuşmalar da iletildi ama ben özellikle e-spor 

takımımızı tebrik ediyorum. Günümüzde gençlerin veya büyük bir kitlenin takip ettiği bir alan ve 

o konuda da son derece başarılıyız, ben takip ediyorum. Tekerlekli sandalye takımımız çok iyi 

gidiyor. Onu da takip ediyorum ve çok iyi gidiler. Judo takımımız keza öyle ve ilk kez tarihimizde 

de bir atletizm şubemizin bir sponsoru oldu, orada da emeği geçen herkesi kutluyorum ki, 

atletizm şubemizin hiçbir şu ana kadar bir sponsoru yoktu benim bildiğim kadarıyla. Yine daha 

evvel karar alınan bir otizm yüzme şubesi kurulmuştu. Orada da bir şeyler yapma çabasını 

görüyorum. Tabii beraberinde de sadece bir sporcu ile değil, orada birçok çocuğa, insana 

dokunabileceğimizi düşünüyorum. Galatasaray’ın bence diğer misyonlarından biri de bu sosyal 

sorumluluk anlamda, her alana isminin etki etmesini düşünüyorum. Bir diğer konu da 

Galatasaray Store’un son dönemde yaptığı başarılı işleri görüyorum. Marka iş birlikleri, bu marka 
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iş birliklerinde de sportif a.ş.’ye önemli bir gelir sağladığını düşünüyorum. 2023-2024 sezonunda 

amatör şubelere sponsor olan marka ile halen devam eden market placelerde gördüğüm birçok 

ürün satışını görüyorum. Buradan iyi bir gelir ve gelir paylaşımları olduğunu düşünüyorum. Tabii 

bu konuda ayrıca bir bilgi alabilirsem de sevinirim. Öncesinde tabii bir best seller markasıyla iş 

birliğimiz olmuştu. Şimdi en sonda refleks stüdyo ile bir iş birliği yapılıyor ki, son derece değişik 

tasarımlar ve ürünler var. Bu anlamda da bu tip projelerin değerli olduğunu düşünüyorum. 

Bunun dışında en son söyleyeceğim şey, yaklaşık 8 ay önce ben bir rapor sunmuştum. Bu raporla 

ilgili bir cevap alamadım, takip ettiğim kadarıyla, işte rapor nerede, nerede diye soruluyor? 

Rapor bende de var. Ömer bey de sormuş. Bu raporlar Galatasaray’ın menfaatine verilen bir 

rapor, hâlâ bulunamadıysa verebilirim. En son duyduğum imza eksik denildi, imza da atabilirim. 

Bunun takibini mutlaka yapacağım. (Pardon, rapordan bahsediyorsunuz, sizde olduğunu 

söylüyorsunuz, Yönetim Kurulunda olduğunu söylüyorsunuz) Hayır Yönetim Kurulunda 

olduğunu söylemiyorum. Bu rapor daha evvel, şöyle söyleyebilirim. Bu rapor işten ayrılan Cenk 

Ergün ve şu anki üst düzey profesyonel çalışanımıza verilmiş ve onlardan da denetlemeye 

verilecek bir rapordu. O raporların sürecini takip etmeye çalışıyorum ama her seferinde bir 

şekilde farklı cevaplar alamıyorum. Bu anlamda en son bugün duydum, bir imza eksikmiş, 

buradayım, imzalayabilirim o raporu da önemli değil. Başka söyleyeceğim bir şey yok, herkese 

dinlediği için teşekkür ederim. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Murat Turgut’a teşekkürler. Yönetimden. Pardon. Peki, buyurun.  

 

İbrahim Göknar 

Teşekkür ederim Sayın Başkan, değerli hazirun, konuşmayacaktım ancak son sözü 

dayanamadım. Faruk bey, efendim ben yarınki toplantı ile ilgili çok kısaca görüşümü bildirmek 

istiyorum, yani federasyonun, dün kamuoyuna bildirdiği ve Sayın Galatasaray Kulüp 

Başkanımızın Dursun Özbek beyefendinin bugün bizi gelişimden haberdar ettiği, yarınki toplantı 

talebinden. Şimdi ben bir Galatasaraylı olarak, daima, her zaman masada olmamız gerektiğine 

inanan bir kişiyim. Algılar olmasın diye. Ama artık bu iş algıyı filan da geçti. Sanıyorum geçen 

haftaydı bu Adıyaman’da deprem dolayısıyla bir ödül töreni yapıldı. Allah herkese rahmet 

eylesin tabii. O töreni televizyondan izliyorum. Herhalde aramızda çok izleyen de olmuştur. 

Sayın Başkanımız ameliyattan çıktı, dinlendi, ben de açıkçası merak ediyorum, hiç görüntü 

göremiyorum, yani hakikaten de merak ediyorum, eşime, dostuma soruyorum, nasıldır, iyi 

midir? Yani durum ne? Görünce çok rahatladım, onu baştan söyleyeyim. Fakat orada bir sahne 

var. Doğal olarak protokol, hazırlanmış. Fenerbahçe kulübü başkanının yanında Galatasaray 

Kulübü Başkanı için bir yer var ve onun yanında da federasyon başkanımız için bir yer var. 

Başkanımız, geliyor. Fenerbahçe kulübü başkanı telefonla konuşurken, elini sıkıyor. Telefonla 

konuşurken elini sıkıyor. Her şeye rağmen, Galatasaray Kulübü Başkanı hani daha önce sanki 

hiçbir şey olmamış gibi, kamuoyu önünde federasyon başkanına bakıyor, federasyon başkanı, 

beyefendi yüzünü çevirip gidiyor. Özür dilerim, biz yine Galatasaraylı kalalım Sami abi, müsaade 

edersen, biz yine Galatasaraylı kalalım. Sizin yüzünüze bakmadan geçti, gitti (doğru değil), peki 

özür dilerim o zaman, yani elinizi sıktı mı? (Federasyon başkanı ile beraber geldik oraya) Ha onu 



29 
 

bilmiyorum. Tamam, o zaman hemen düzeltiyorum. Özür dilerim. Tabii tabii bende, ben onun 

için, özür dilerim. Peki, şimdi dolayısıyla bu bilgiyi çok teşekkür ederim, düzeltmemiz lazım bu 

durumda, ama her şeye rağmen, ben yarınki toplantıya katılmama düşüncenizi ve her zaman 

masada olmamızı çok daha uygun olacağını düşünmeme rağmen, çok olumlu buldum. Bu 

kürsüden defalarca söyledik, Galatasaray Kulübünden çünkü başkana yapılan her türlü kötü 

ifadeler camiaya da yapılmış sayılıyor, biz öyle biliyoruz bu işi. Galatasaray Kulübünden açıkça 

özür dilenmeden, lütfen ama lütfen, artık bu diyaloğumuzu keselim, vazifelerimizi neyse, 

federatif yönde her şeyi yapalım ama diyaloğumuzu keselim, daha önce de söylemiştim. Saygı 

gösterilirse icabet edelim. Söyleyeceklerim bu kadar, teşekkür ediyorum. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın İbrahim Göknar, bu oturumdaki son konuşmacımızdı. Yönetim Kurulundan veya 

Başkanımızdan bir katkı olacak mı? Saygıdeğer hazirun, şimdi aslında önümüzde önemli bir konu 

var. Ben bir bu konuda sizlere bir farkındalık ve hassasiyetini, durumun belirtmek istiyorum. 

Florya’nın teklif alma süresi, bildiğim kadar, 13’ünde bitiyordu. Bir 10 gün uzatıldı, yani şey alma, 

ihale dosyası alma, teklif değil, düzeltiyorum. İhale dosyası alma. Sizlerin genel kurulda da, kulüp 

genel kurulunda da divan toplantılarında da bu sürecin rekabetçi olması açısından, tanıdığınız 

firmalar varsa, yönlendirebilirseniz, daha rekabetçi bir ortam, daha iyi kulübümüz lehine bir fiyat 

oluşacaktır. Bu konuyu bir dikkatinize sunmak istedim, teşekkür ederim. Şubat ayı 

oturumumuzu kapatıyorum. Mart ayında, iyi ve sağlıklı günlerde görüşmek üzere, hoşça kalınız. 
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